
• NA ROBEŽU NA AVSTRIJSKEM KOROŠKEM V NEDELJO 

Odkrili nov simbol svobode 
in enakopravnosti narodov 
N a R o b e ž u pri A p a č a h v 

Avstrij i , na m e s t u , kjer j e 
bila 16 . avgusta le ta 1 9 4 2 
prva b i tka s lovensk ih parti-
z a n o v z n e m š k i m i n a c i s t i č -
n i m i e n o t a m i s o v n e d e l j o 
p o p o l d n e p o n o v n o odkri l i 
s p o m e n i k v s p o m i n na ta 
prvi partizanski boj . S p o -
m e n i k so prvič postavi l i 2 . 
s e p t e m b r a pred tremi l e t i , 
vendar s o ga privrženci na -
c i z m a že štirinajst dni z a t e m 
razstrelili. 

Odkritja tega s p o m e n i k a 
drugi sve tnovni vojni s e j e 
u d e l e ž i l o nekaj t i s o č l judi iz 
avstrijske K o r o š k e in S l o -
venije . Seveda j e m e d nj imi 
b i lo ve l iko nekdanj ih b o r c e v 
in k o r o & i h part i zanov , 
predstavniki d n i ž b e n o p o -
l i t i čn ih organizacij S loveni je 
in predstavniki ve lepos la -
ništva in generalnega k o n z u -
lata naše države v Avstrij i . 
Med gost i je bul tudi n e k -
danji k o m a n d a n t Kranjče -
vega bata l jona, ki j e n a t e m 
o b m o č j u bil b i t k o , Franc 
Poglajen . Odkritja s p o -
m e n i k a R o b e ž u s o se ude l e -
žili t u d i števi lni prebivalci 
ŠaleŠKe d o l i n e . 

V o s r e d n j e m govoru je 
predsedn ik zveze k o r o š k i h 
par t i zanov Karel Pruš-
nik-Gašper , ki j e tudi odkril 
s p o m e n i k , m e d drugim de-
jal , da n i h č e ne m o r e zbri-
sati naše s k u p n e z g o d o v i n e , 

dove nj ihovega ant i faš i s t i č -
nega boja . 

Njuna govora s o zbrani na 
par t i zanskem srečanju v R o -
bežu večkrat prekinil i z 
vzkliki in p l o s k a n j e m , ki j e 
izražalo m o č n o p o d p o r o 
njihovemu boju za u r e s n i č i t e v 
7 . č l e n a državne p o g o d b e ' 

ne z n a r o d o v a n j e m pa tudi 
ne s terorji , in da S l o v e n c e v 
n e b o d o n iko l i l o č i l i o d ma-
t i č n e g a naroda . „Prestali 
s m o - ž e ve l ike o f e n z i v e in iz 
vseh šli k o t zmagova lc i . Pre-
stali b o m o tudi t o o f e n z i v o 
— preštevanje K o r o š k i h Slo-
vencev . 

Predsednik zveze s loven-
skih organizaci j dr. Franci 
Zwi t t er je dejal, da k l jub v e č 
k o t 2 0 - l e t n e m u prizadevanju 
še v e d n o n i s o rešena bist-
vena vprašanja nj ihove na-
r o d n o s t n e s k u p n o s t i in da 
j ih s p o n o v n i m p l e b i s c i t o m 
p o s k u š a j o ogo l jufa t i za sa-
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N a n e d e l j s k e m srečanju k o r o š k i h parti-
z a n o v j e i m e l osrednji g o v o r predsednik 
zveze k o r o š k i h par t i zanov Karel Prušnik-
Gašper (zgoraj) . S p o m e n i k , ki s o ga v 
n e d e l j o odkri l i v R o b e ž u , j e dari lo re-
publ i škega o d b o r a Z Z B N O V zvezi k o -
roških part izanov ( d e s n o ) . 
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Veliko ljudsko 
zborovanje 

v pobratenem 
Splitu 

V t o r e k , 2 6 . o k t o b r a n a d a n o s v o b o d i t v e m e s t a — j e 
b i l o v p o b r a t e n e m m e s t u S p l i t u l j u d s k o z b o r o v a n j e , n a 
k a t e r e m j e govori l tud i K o s t a Nadj , predsedn ik Z v e z e 
z d r u ž e n j b o r c e v N O B Jugoslavije . O b tej p r i l o ž n o s t i s o 
odkr i l i v e l i č a s t e n s p o m e n i k z a p o r n i k o m , i n t e m i r a n c e m in 
i z s e l j e n c e m . S p o m e n i k , d e l o — akademskega kipraja Že l jka 
R a d m i l o v i č a , ponazarja trpljenje z a p o r n i k o v , s v o b o d o in 
ž iv l jenje , k i n e m o t e n o t e č e dalje . 

C e l o t e n projekt s p o m i n j a n a part izansko s p o m e n i c o 
1 9 4 1 , sredstva zanj pa j e prispeval o b č i n s k i sklad za 
n e g o v a n j e in razvijanje p r i d o b i t e v revoluc i je in n a r o d n o o s v o -
b o d i l n e vo j n e , v katerega s e že tri l e ta s t e k a 0 2 o d s t o t k a 
b r u t o d o h o d k a skoraj vseh z a p o s l e n i h v o b č i n i Spl i t . 

S l o v e s n o s t i o b prazn iku p o b r a t e n e g a Spl i ta se j e 
u d e l e ž i l a tudi delegacija o b č i n e V e l e n j e , k i j o j e vodi l 
p r e d s e d n i k o b č i n s k e s k u p š č i n e , N e s t l Ž g a n k . 

Andrej 
Verbič 
Velenju 

govori s predstavniki 
zda Gorenje o sodelo-

vanju pri pospeševanju 
gospodarskega razvoja 
na Kosovu in v Make-

doniji 

P r e d s e d n i k gospodarske 
z b o r n i c e S l o v e n i j e , Andrej Ver-
bič, j e obiskal v č e t r t e k , 2 1 . 
o k t o b r a se s tav l j eno organizac i jo 
z d r u ž e n e g a dela G o r e n j e . 
. Z generalnim direktorjem Ivanom 
Atelškom sta se pogovarjala o sode-
lovanju SOZD Gorenje pri pospeše-
vanju razvoja gospodarsko manj raz-
vitih republ ik in pokraj in, konkre t -
no Kosova in Makedonije. 
; Predsednik Andrej Verbič si je 
pozneje skupaj z Ivanom Atelškom 

predsednikom naše občinske 
:upščine, Nestlom Zgankom z za-
imanjem ogledal I . komercialno 

razstavo izdelkov SOZD Gorenje v 
Rdeči dvorani. 

t 
• REPUBLIŠKO POSOJILO 

ZA CESTE: 

V Velenju 
smo ga 
vpisal 

47,722.900 din 

Po poda tk ih , ki nam jih je posre-
doval občinski štab za izvedbo vpisa 
smo do 15 . oktobra 1976 v občini 
Velenje skupno vpisali že 
47,722.900 dinarjev republiškega 
posojila za ceste. Republiško obvez-
nost, ki znaša 24,545.917 dinaijev, 
smo t ako presegli kar za 94,4 % in 
smo po vpisu na drugem mestu med 
slovenskimi občinami , takoj za Žal-
cem. 

Doslej so delavci v združenem 
delu vpisali 34,927.700 din posojila; 
obrtniki, kmet j e , upokojenci in za-
posleni pri zasebnih obrtnikih 
2,356.000 dinaijev; delovnii kolek-
tivi iz dohodkov TOZD pa skupaj 
10,439 .200 dinaijev. 

L. 

Nikola Ljubičič 
v Velenju 

V torek, 26 . 10. 1 9 7 6 , je obiskal V e l e n j e z v e z n i sekre-
tar za n a r o d n o o b r a m b o general armade N i k o l a Ljubič ič . 
Obisku s o pr isostovoval i tudi n a č e l n i k generalš taba JLA 
general p o l k o v n i k S tane P o t o č a r , k o m a n d a n t ljubljanske-
ga armadnega okrož ja general po l k ovni k Franc Tavčar^ 
p o m o č n i m z v e z n e g a sekretarja z a n a r o d n o o b r a m b o ge-
nera lpo lkovn ik Ivan Do ln ičar , k o m a n d a n t republiškega 
š taba za sp lošn i l judsk i o d p o r S R S loven i j e , generalpol-
kovnik R u d o l f Hribernik, republ iški sekretar za narodno , 
o b r a m b o S R S loven i j e Miha Butara, predsedn ik republi-
š k e g a k o m i t e j a z a raziskovalno de javnos t dr. Milan Osre-
dak in števi lni drugi gostje. 

Genera la N i k o l a Ljubič iča s o sekretar k o m i t e j a o b č i n -
ske k o n f e r e n c e Z K Franjo Korun , sekretar s k u p š č i n e 
o b č i n e H e r m i n a K l a n č n i k in generalni d irektor S O Z D 
Gorenje Ivan A t e l š e k seznani l i z rezultat i družbenopo l i -
t i č n e g a in gospodarskega razvoja o b č i n e ter z uresn ičeva-
njem s is tema vse l judske o b r a m b e . Z v e z n i sekretar za na-
r o d n o o b r a m b o N i k o l a Ljubič ič je v naši o b č i n i obiskal 
v e č de lovnih organizacij , m e d njimi tudi Rudarski šolski 
center , t ovarno Gorenje , e l ek trarno Š o š t a n j in P d e č o 
d v o r a n a V i s o k e g a g o s t a s o naši predstavniki seznanil i 
predvsem o obsežn ih obrambnih n a č r t i h in uresn ičevanju 
vse l judskega o d p o r a v naši o b č i n i . 

B. Z. 

RAZVOJNI PROGRAM ZDRAVILIŠČA TOPOLŠICA 

Zasedanje skupščine 
občine Velenje 

D a n e s zaseda s k u p š č i n a o b -
č i n e V e l e n j e , na k a t e r o s o vab-
ljeni de legat i d r u ž b e n o p o l i t i č -
nega zbora , zbora z d r u ž e n e g a 
dela in zbora krajevnih s k u p -
nos t i . Osrednja t o č k a d n e v n e g a 
reda j e p o r o č i l o o razvojnem 
programu zdravi l i šča v T o p o l -
šici . 

Naravni faktorj i , razvoj ožje-
ga in širšega zaledja ter i z r e d n o 
m o č a n vrelec t ermalne v o d e s 
t e m p e r a t u r o 3 2 s topinj nareku-
je jo razvojno p o t tega kraja v 
smeri s o d o b n e g a naravnega 
zdravi l i šča . Tak k o n c e p t u t e m e -
ljujejo tud i z g o d o v i n s k i po -
datki , saj je T o p o l š i c a že pred 
prvo s v e t o v n o v o j n o s lovela k o t 
p r i z n a n o zdravi l i šče . 

Zadnja l e t a , k o je bo ln ica 
T o p o l š i c a doživljala s tagnac i jo , 
j e p o n o v n o zaž ive la ideja o na-
daljevanju nekaj z a č r t a n e p o t i . 
Leta 1 9 7 4 s o bili s torjeni tudi 
prvi o d l o č n i koraki v tej smeri . 
Novi vrtina z d o t o k o m 5 0 l i trov 
zdravi lne t ermalne v o d e na se-
k u n d o , katere glavne indikaci je 
so zdravljenje stanja p o p o š k o d -
b a h , o b o l e n j e srca in oži l ja ter 
stanja ž i v č n e i z č r p a n o s t i in pre-
n a p e t o s t i . Prav t a k o nud i m o ž -
nos t zdravljenja vseh t is t ih o b o -
lenj , ki s o v s e d a n j e m času v 
s t a l n e m poras tu . V zdravi l i šču v 
T o p o l š i c i bi razvijali k o m p l e k s -
n o m e d i c i n s k o rehabi l i tac i jo , 
i s t o č a s n o pa bi bili dani vsi 
pogoj i za razmah raz l i čn ih 
ob l ik tur izma. T o bi precej pri-
p o m o g l o k razvoju t u r i s t i č n e 
dejavnost i v naši o b č i n i , ki je 
t r e n u t n o p o p o l n o m a v senc i in-
dustrije . Stat i s t ika n a m r e č 
k a ž e , da pride na 1 0 0 0 prebi-
valcev pri nas le deset tur is t ič -
n ih l e ž i š č , kar je m o č n o p o d 
republ i šk im p o v p r e č j e m ( 3 9 ) . 

O b t e m j e treba še poudar i t i , 

da s o h o t e l i v zdravi l i šč ih in 
zdravi l iških krajih najbolj zase-
deni in najmanj odv i sn i o d l e t n e 
s e z o n e . T a k o vsi ti podatk i d o -

kazuje jo , da ni n ikakršnega dvo-
ma o u p r a v i č e n o s t i n a l o ž b v 
zdravstveni t u r i z e m v T o p o l š i c i . 

B .Z. 
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O b l e t o š n j e m d n e v u mrtvih b o d o v nasi o b č i n i 
nas lednje ža lne s l o v e s n o s t i , s kater imi b o m o p o č a s t i l i 
s p o m i n n a padle b o r c e N O V in žrtve f a š i s t i čnega nasi lja: 

P E T E K , 2 9 . 1 0 . 1 9 7 6 

1 1 . 0 0 Zavodnja , na p o k o p o l a i š č u 
1 6 . 0 0 T o p o l š i c a , pred s p o m i n s k o p l o š č o padl ih b o r c e v 

in Z F T 
1 6 . 0 0 S taro V e l e n j e , pred s p o m e n i k o m ta lcev na Parti-

zanski ces t i 
1 6 . 4 5 Š m a r t n o pri V e l e n j u , na p o k o p a l i š č u — pred 

s p o m e n i k o m padl ih 
1 7 . 3 0 V e l e n j e — T i t o v trg, pri c e n t r a l n e m s p o m e n i k u 

N O B s f o n t a n o 

S O B O T A , 3 0 . 1 0 . 1 9 7 6 

1 6 . 0 0 P o d k a i j , na p o k o p a l i š č u pred g r o b n i c o s s p o m e -
n i k o m padlih b o r c e v N O V 

1 6 . 3 0 Pesje pred s p o m i n s k o p l o š č o padl ih b o r c e v in 
žrtev fa š i s t i čnega nasilja 

1 7 . 0 0 Ška le pred s p o m i n s k o p l o š č o padl ih b o r c e v in 
žrtev fa š i s t i čnega nasilja 

N E D E L J A , d n e 3 1 . 1 0 . 1 9 7 6 

9 . 0 0 Šoš tanj , Trg s v o b o d e , pred c e n t r a l n i m s p o m e -
n i k o m padl ih b o r c e v in žrtev fa š i s t i čnega nasi lja 

P O N E D E L J E K , 1 . 1 1 . 1 9 7 6 

1 4 . 0 0 Š m a r t n o o b Paki , pred c e n t r a l n i m s p o m e n i k o m 
N O V na trgu 



V VELENJSKEM VEGRADU NAČRTUJEJO RAZVOJ DELOVNE ORGANIZACIJE NA USPEŠNOSTI TOZD GRADBENA INDUSTRIJA 

Gradnja iz montažnih elementov 
V temeljni organizaciji zdru-

ženega dela Gradbena industrija 
gradbeno industrijskega podjet ja 
Vegrad Velenje je zaposlenih 220 
delavcev. Delo združujejo v obratih 
montažnih objektov Vemont , be-
tonska galanterija, separacija in be-
tonarna, apntenica in TUF. V tem 

tozdu so delovni pogoji urejeni 
bolje, kot na gradbiščih, zato s 
f luktuaci jo delavcev sploh nimajo 
problemov. 

V zadnjem času so napravili velik 
vzpon. Največji dosežek so mon-
tažne konstrukcije iz a rmirano be-
tonskih elementov Vemont . Nova 

» IZOBRAŽEVANJE JE NUJNA OSNOVA ZA 
PLODNEJŠE DRUŽBENOPOLITIČNO DELO: 

Politična šola za mlade 
Minul i t e d e n , o d 2 2 . d o 2 4 . o k t o b r a j e bila n a G o l t e h 

p o l i t i č n a šo la , ki j o j e organiziral koord inac i j sk i svet 
o s n o v n i h organizaci j Z S M S R E K V e l e n j e v s o d e l o v a n j u z 
drugimi d r u ž b e n o p o l i t i č n i m i organizac i jami tega k o l e k t i v a , 
k l u b o m samoupravl javcev Ve len je in D e l a v s k o un iverzo 
V e l e n j e . Š o l e se j e u d e l e ž i l o 6 5 m l a d i n c e v iz R E K V e l e n j e in 
9 m l a d i h i z manjš ih d e l o v n i h organizaci j v naši o b č i n i . V 
s o b o t o s o u d e l e ž e n c i pripravili o k r o g l o m i z o na t e m o 
»Po loža j d e l o v n e organizaci je R E K V e l e n j e v panog i in 
o b č i n i " . Pri t e m s o s o d e l o v a l i tud i predstavniki d r u ž b e n o -
p o l i t i č n i h organizacij S O Z D E G S in o b č i n e V e l e n j e , pred-
stavnik Kluba samouprav l javcev Ve len je in nekaj v o d s t v e n i h 
ter d r u ž b e n o p o l i t i č n i h d e l a v c e v iz R E K V e l e n j e . 

Tridnevna politična šola je rezultat uresničevanja programa za 
izobraževanje mladih v REK Velenje ter težnje po ^povezovanju in 
sodelovanju z mladino iz drugih delovnih organizacij v velenjski 
občini . 

Glavni namen šole je bil, da bi usposobila kar največ funkcionarjev 
in članstva organizacije mladih za družbenopol i t ično delo v osnovnih 
organizacijah ZSMS. Temu primeren je bil tudi program šole. O b s e g i 
je več obsežnejših teoretskih t em. Jože Krebel iz TGO Gorenje 
Velenje je govoril o usmeritvi in organiziranosti ZSMS ter vključe-
vanju mladih v družbenoekonomske odnose, Peter Krapež iz REK 
Velenje o osnutku zakona o združenem delu in dohodkovnih 
odnosih, Alojz Fil ipančič iz REK Velenje o idejni vlogi in idejnem 
boju komunistov ter metodah dela z l judmi in vodenju sestankov, 
Tone Šeliga iz OK SZDL Velenje o delegatskem skupščinskem 
sistemu in komuniciranju v n jem, Mile Uranjek iz LB Velenje pa o 
politiki neuvrščenosti in mednarodnih odnosih ter zamisli in organi-
ziranju SLO in družbene samozaščite. 

Da je delo med šolo potekalo bolj organizirano in uspešno, so se 
slušatelji samoupravno in pol i t ično organizirali. Najprej so na zboru 
slušateljev izvolili delovne organe šole: svet šole ter komisije za 
sklepe, disciplino, obveščanje in kul turo . TCer je kar okrog 60 
odstotkov slušateljev v članstvu ZK, so ustanovili tudi aktiv ZK, ki je 
izvolil svoj sekretariat. Vsi organi pa so sprejeli svoj delovni program, 
z uresničevanjem katerega so zagotovili dober potek šole. 

Slušatelji so spoznali, da j im čas, ki je bil namenjen za obravnavo 
posameznih tem, ne zadošča. Zato so sklenili nadaljevati delo tudi v 
prostem času. Odločili so se za seminarsko delo v skupinah do 10 
članov. 

Svet šole in aktiv zveze komunis tov sta na koncu v oceni 
poudarila, da je skupna pol i t ično izobraževalna akcija uspela, 
pohvalila pa sta tudi organizatoije šole in predavatelje. Vodstvo šole 
je izrazilo tudi pričakovanje, da se bodo udeleženci šole v svojih 
delovnih organizacijah aktivno vključili v uresničevanje sprejetih 
smernic- STOJAN SAJE 

Del s lušate l jev p o l i t i č n e šo le R E K Ve len je 

tovarna je pričela obratovati pred 
dvema letoma v Selu. Objekte, ki jih 
zgradijo iz teh konstrukcij , zelo 
hitro zgradijo. Pred nedavnim so 
naredili hladilnico v Bosanski Gra-
diški v velikosti 3.700 kv. metrov v 
dvanajstih dneh, v Mostarju pa ne-

V e n č e s l a v Svol j šak , 
d ip l . inž . d i rek tor T O Z D Grad-
b e n a industrija 

koliko manjšo v desetih. Direktor 
TOZD Gradbena industrija Ven-
česlav Svoljšak, dipl. gradbeni in-
ženir, 'je povedal, da bodo letos 
zgradili še 9 takšnih objektov. 

LETOŠNJI LETNI PLAN BODO 
PRESEGLI 

V gradbeno industrijskem pod-
je t ju Vegrad načr tu je jo razvoj de-
lovne organizacije na uspešnosti dela 
te temeljne organizacije združenega 
dela. Prizadevajo si, da bodo v na-

slednjih letih gradili stanovanja in 
druge objekte iz montažnih elemen-
tov, ki jih bodo izdelali v tovarni na 
Selu. Takšna gradnja je po njihovih 
zagotovilih hitrejša in cenejša. 
Vemont konstrukcije so zelo upo-
rabne za različne gradnje, ker so 
enostavne, sodobno oblikovane in 
zagotavljajo enostavnejšo in cenejšo 
gradnjo. Vegradovi gradbinci so do-
slej iz teh konst rukci j zgradili že več 
industrijskih hal,- šol in obratov 
družbene prehrane. Uporabni pa so 
tudi za gradnjo skladišč, trgovin, 
telovadnic in drugih zgradb. Zaradi 
tega bodo v Vegradu tipizirali 
Vemont konstrukcije , to pa pomeni, 
da bodo gradili ceneje, hitreje in še 
kvalitetnejše. 

Poleg Vemontovih konstrukci j 
proizvajajo v tovarni na Selu še 
nekatere druge gradbene elemente. 
Tako so pričeli izdelovati teracco 
stopnice in sicer prvi v Jugoslaviji. Z 
istim strojem izdelujejo tudi oken-
ske police. V lanskem letu so pričeli 
še oblikovati tlakovce, ki so zelo 
primerni za tlakovanje poti , cest, 
parkirnih prostorov ter okolice pri-
vatnih hiš. izdelujejo tudi travnate 
plošče. Čeprav je letos v gradbe-
ništvu precejšnja kriza, Vegrad s 
svojimi izdelki močno prodira na 
tržišče in bodo letošnji letni plan 
presegli. 

Vegrad pa tudi s trokovno ne na-
zaduje pri sodobni gradnji. Z Ve-
montovimi elementi načr tu je jo sme-
lo gradnjo tovarniških hal. Vmesne 
opornike bodo odpravili in dvorane 
gradili v razponu 30 metrov. To pa 
je, kot zatr jujejo v Vegradu, velik in 
pomemben gradbeni dosežek. 

MIRATAMSE 
\ 

O DELU PIONIRJEV NA OSNOVNI ŠOLI MIHA 
PINTAR - TOLEDO 

Aktivni pioniiji 
Poleg pionirskih odborov razrednih skupnosti imajo na osnovni šoli Miha 

Pintar - Toledo tudi šolski pionirski odbor . Ta odbor prevzema na šoli velik 
del nalog in akcij. 

V lanskem letu so bih zelo aktiv-
ni. Med pionirje so sprejeli cicibane. 
Izpeljali so tudi zbiralpo akcijo: 
„Torba za vietnamske šolarje". 
Tako so zbrali 10 torbic, v vrednosti 
po 400 dinarjev. Organizirali so po-
hod po poteh Štirinajste divizije, 
katerega se je udeležilo 30 učencev. 
Tekmovali so tudi za znak slo-
venskih partizanskih enot in prejeli 
značke. Aprila letos so ponesli Ku-
rirčkovo pošto, maja pa so nudili 
prenočišča štiridesetim lutkarjem iz 
celotne Slovenije. Udeležili so se 
akcije pioniiji - risarji. Za Kajuhovo 
bralno značko je tekmovalo 510 
njihovih učencev. Redno so izdajali 
svoje glasilo, tekmovali pa so tudi v 
znanju iz Vesele šole. 

Poleg tega pa so sodelovali tudi 
pri vseh šolskih proslavah in kul-
turnih prireditvah. Njihova dele-
gacija je položila 3. junija venec na 
grob narodnega heroja Miha Pin-
t a r j a -To leda v Rušah. Prav takrat = 
pa so otvorili tudi razstavo in odkrili 3 
njegov spomenik. Razvili pa so tudi S 

nov prapor in ga imenovali po n jem. 
V njihovem okviru je delovalo tudi 
27 krožkov. 

V letošnjem šolskem letu so na 
prvem sestanku izvolili nove člane 
pionirskega odbora . Pripravili so 
pionirske konferenco, na kateri so 
med drugim prebrali program za 
letošnje šolsko leto. Potrudili se 
bodo plan v celoti izpolniti. 

MILENA GOLOB 

V KOLU OD TRIGLAVA DO GEVGELIJE: 

POMAGALI SO 
Ml SODELAVCI 

Rodi l se j e l e ta 1 9 3 6 v 
B o s a n s k e m N o v e m v revni 
k m e č k i družini . O č e je odše l 
v sve t , kjer je na d r u ž i n o 
pozabi l . Mati j e os ta la s a m a 
s s e d m e r o nedoras l ih o t r o k . 

D u š a n S u z i č 

T a k o je moral D u š a n Suzič 
z e l o zgodaj prijeti za d e l o . V 
A r a n ž o v c u je k o n č a l pok l i c -
n o rudarsko š o l o . N a t o pa se 
je zaposl i l na rudn iku l ignita 
v Kos ta lavcu . V e l i k o je bral 
o Slovenij i in že n e k o č 
sanjal, da bi tu živel . V 
K o s t a l o v c u se je srečal z 
m n o g i m i S lovenc i in t a k o se 
j e , k o je prebral v Borbi , 
k a k o v Ve len ju potrebuje jo 
rudaije , o d l o č i l in prišel 
s e m . V Ve lenje j e prišel 9 . 
marca leta 1 9 6 4 . S seboj je 
pripeljal tudi d r u ž i n o , ž e n o 

in t r i l e tno h č e r . Vsi s o se na 
n o v o oko l j e h i tro privadili. 
Ljudje s o j ih d o b r o sprejeli 
in s p o m o č j o s o s e d o v in 
D u š a n o v i h s o d e l a v c e v so se 
h i tro n a u č i l i tudi j ez ika . Du-
šanova ž e n a se j e zaposl i la v 
tovarni g o s p o d i n j s k e opreme 
Gorenje V e l e n j e . V Sloveniji 
pa se j i m a je rodil še sin. 
Dušan in njegova ž e n a sta 
sprejela Ve lenje za svoje rod-
n o m e s t o . R a d a imata ljudi, 
ki so j i m a p o m a g a l i . Razu-
m e l i s o j u na d e l o v n i h me-
s t ih , p o v s o d . Njuna otroka 
pa s ta t a k o in t a k o čisto 
prava S l o v e n c a . H č e r k a obi-
skuje š o l o za t ehn i ške ri» 
sa i je , s in pa j e še v osnovni 
šol i . 

Da se j e D u š a n Suz ič tako 
d o b r o vživel v naše mesto, 
i m a j o m n o g o zas lug prav go-
t o v o tudi delavci R S C tozd 
Rudarski p r a k t i č n i p o u k , ki 
so m u p o m a g a l i . Sicer pa ga 
danes c e n i j o k o t enega naj-
boljš ih de lavcev . P o z n a j o ga 
in v e d o , da b o d e l o , ki mu 
ga b o d o odkaza l i , opravil z 
n a j v e č j o paz l j ivost jo . Sedaj 
dela n a strojni pripravi, kjer 
je vodja i z m e n e . Precej časa 
je uvajal v ta t ežak poklic 
tudi u č e n c e rudarske šole. 
Tudi ti s o ga imel i z e l o radi 
in s o n a l o g e , ki j i m j ih je dal, 
opravil i brez u g o v o r a . Skrat-
k a , spoš tova l i s o ga. Spoštu-
j e j o in cen i jo ga vsi, ki so 
kdaj ko l i delali z n j im. 

M. TAMŠE 
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• PRVI ZBOR KOOPERANTOV VELENJSKE ERE 

Povezovanje obrti 
s z združenim delom 

• SKUPŠČINA ŠALEŠKEGA ŠTUDENTSKEGA KLUBA: 

Od besed k dejanjem 
študentje so vse bolj prisotni v življenju velenjske občine, njihov klub pa je eden 

najdelavnejših v Sloveniji' 

Naši delovni ljudje so že sredi prizadevanj za uveljavljanje osnutka 
zakona o združenem delu v praksi. Prejšnji teden v četr tek je bilo 
prvo srečanje samostojnih obrtnikov kooperantov velenjske ERE, na 
katerem so govorili o tem, kako uveljaviti vsebino osnutka zakona o 
združenem delu pri povezovanju obrti z združenim delom. 

Svojo redno letno skupščino je 
Šaleški študentski klub letos pri-
pravil še skrbneje k o t prejšnja leta. 
Zal pa-se skupščine, ki je bila 22 . 
ok tobra , niso udeležili vsi povabljeni 

S t o j a n P o v h , š t u d e n t tretjega 
l e tn ika V i s o k e t ehn i ške šo le 
Maribor, novi predsedn ik ša-
leških š t u d e n t o v 

predstavniki delovnih in družbeno-
polit ičnih organizacij. 

Začelo se je novo študijsko leto, 
za študentskim k lubom so številne 
opravljene naloge, izpolnjeni načrt i , 
pred nj im pa številni novi in polna 
mera opt imizma. Ko smo na skup-
ščini poslušali poročila , smo se lah- ' 
ko prepričali, da študentski klub 
postaja iz leta v leto bolj prisoten v 
življenju velenjske občine , pa naj bo 
t o v športu, kulturi ali družbenopo-
l i t ičnem delu. Ravno v tem letu 
prehajajo š tudentje na novo organi-
zacijo dela. Nič več se ne bo delalo 
šablonsko, s prepisovanjem pro-
grama, ampak se bo delalo po ko-
misijah. Vsaka komisija bo sestavila 
svoj program, predsedstvo pa bo 
delo vseh le usklajevalo. Tako se bo 
delo razširilo na veliko širši krog 
študentov. 

In o čem je bilo govora na raz-
pravi? Najbolj pereča točka je vse-
kakor za študente štipendiranje. 
Študent je so izrazili željo po tesnejši 
povezavi med univerzo in združenim 
delom; Jože Melanšek pa je pohvalil 
njihovo vsestransko sodelovanje s 
š tabom za teritorialno obrambo 
(študentje imajo namreč svojo 
enoto v teritorialni obrambi) . 

Delo študentskega kluba so po-
hvalili in se ustavili še ob financi-
ranju. Trenutno je namreč klub brez 
sredstev in jih do akademskega plesa 
tudi nima kje dobiti . Samoupravne 
skupnosti na prošnje ponavadi niti 
ne odgovorijo, tudi iz občinskega 
proračuna ni mogoče več kaj priča-
kovati. To je prvi problem, ki zdaj 
stoji pred novim vodstvom kluba. 
Treba je najti rešitev ali pa klub 
razpustiti . To pa se ne sme zgoditi. 
Naj ponovim kar besede Jožeta 
Vebra, predsednika OK SZDL Ve-
lenje: „Delo v klubu, angažiranje v 
n jem je za študenta nekaj več kot pa 
sam študij. Človek, ki v klubu dela, 
se lažje vključi v celotno življenje:" 
Da, vsi bi morali o tem razmisliti, 
tudi tisti, ki so bili povabljeni, pa se 
skupščine niso udeležili. 

Skupščina je torej za študenti , 
pred njimi pa k u p dela, kajti besede, 
načrte je treba izvesti v praksi. 
Trenutno se že tiska glasilo kluba, 
po tem bo na vrsti pripravljanje aka-
demskega plesa, pa še in še. Šaleški 
študentski klub je eden najaktivnej-
ših v Sloveniji, želi pa si le nekoliko 
več razumevanja za svoje delo in za 
svoje prošnje od domače občine. 

Melita VOVK 

Na prvem zboru samostojnih 
obrtnikov kooperantov velenjske 
ERE so še posebno obravnavali 
družbenoekonomski in samo-
upravni položaj obrtnika koope-
ranta z vidika ustavnih določil in 
ostnuka zakona o združenem 
delu. Poudarili so r azmah , ki ga 
je povezava med organizacijo 
združenega dela ERA in samo-
stojnimi obrtniki od konca leta 
1971 - k o so s kooperaci jo 
pričeli - pa do danes doživela. 
Po zače tnem nezaupanju, ki je 
za takšno povezovanje značilno, 
se je število obrtnikov, ki so 
postali kooperant i TOZD Vele-
prodaja pri velenjski ERI , iz leta 
v leto večalo. Naraščala je tudi 
realizacija, v devetih mesecih le-
tos je dosegla že 90 milijonov 
dinarjev. 

Organizacija združenega dela 
ERA vidi v takšnem sodelovanju 
široke perspektive, zato tudi 
sama sodeluje z velikimi sredstvi 
posebno pri nabavi reproma-
teriala. Vsi kooperant i imajo za 
svoje izdelke tudi zagotovjjeno 
prodajo na celotnem jugoslo-
vanskem trgu. V zadnjem času 
pa zelo narašča težnja po izvozu. 

V prvi fazi vključevanja obrt i 
v družbeni proizvod je orga-
nizacija združenega dela ERA 
nameravala predvsem oskrbovati 
industri jo z drobnimi polproiz-
vodi, ki ji zaradi nizkih serij 
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povzročajo težave, so pa za ne-
moten tek proizvodnje nu jno 
potrebni, obenem pa omogoči t i 
izdelavo izdelkov iz domačih su-
rovin in pospeševati proizvode 
za izvoz. Zal rast ni popolnoma 
dosegla pričakovanj, predvsem 
zaradi pomanjkanja finančnih 
sredstev za razširjeno reproduk-
cijo in zaradi pomanjkanja mož-
nosti kreditiranja osnovnih in 
obratnih sredstev. S sodelo-
vanjem na področ ju storitvene 
obrt i pa so se odprle, številne 
nove možnosti razvoja koopera-
cije. Da bi svoje sodelovanje še 
poglobili in da bi v prihodnje 
dosegli še večje uspehe, name-
ravajo vključiti kooperacijsko 
sodelovanje in kooperacijsko 
proizvodnjo v občinske, regio-
nalne in družbene plane, orga-

nizirati obrtnike kooperante v 
skladu z osnu tkom zakona o 
združenem delu, razmišljajo tudi 
o izgradnji obr tne hale. 

Na zboru so izvolili devet-
članski odbor obr tnikov, ki bo 
sodeloval s strokovnimi službami 
ERE pri izdelavi osnutka samo-
upravnega sporazuma o sode-
lovanju in pri osnu tku spre-
memb in dopolnitev statuta 
TOZD Veleprodaja v določilih, 
ki se nanašajo na samoupravno 
organiziranost obr tnikov koope-
rantov. Kef pa želijo pri ERI že 
pred temi spremembami vklju-
čiti obrtnike kooperante v samo-
upravno odločanje , bodo na seje 
delavskega sveta TOZD Velepro-
daja vabili člane odbora koope-
rantov, kadar bodo razpravljali o 1 

stvareh iz kooperacijske "proiz-
vodnje. 

Tako bodo kooperant i , samo-
stojni obrtniki , že sedaj lahko 
uresničevali svoje samoupravne 
pravice, obveznosti in odgo-
vornosti. B . ZAKOŠEK 



Kako gradimo stanovanjsko 
sosesko Šalek — Gorica 

Od projektov najbolj odstopa gradnja hiše terasa I zakoncev Alojza in Marije Dvoršak 
— To gradnjo bo treba uskladiti z načrti 

S e p t e m b r a lani sta o b č i n s k i urban i s t i čn i i n š p e k t o r in gradbeni 
re ferent z og led i na t e r e n u ugotavl ja la najvažnejša o d s t o p a n j a pri 

inji p o s a m e z n i h o b j e k t o v v s tanovanjsk i sosesk i Š a l e k - G o r i c a . 
: d 3 0 0 objekt i , k i s o bili takrat v gradnji , s o j i h pregledali 6 8 in 

p r i . t e m ugotov i l i , d a le gradnja 1 3 zasebn ih h i š ne o d s t o p a o d 
p r o j e k t o v . ' 

U g o t o v l j e n o ' j e b i l o , da so pri 
adnji o b j e k t o v atrij I in atrij 

p o s a m e z n i graditelji d e l o m a 
ali v ce lo t i podkle t i l i o b j e k t e , v 
p o d k l e t e n e m delu o b j e k t o v 
Zgradili garaže in z j avne ces te 
»redi l i d o v o z e v te garaže , na-
dalje n a raz l i čne n a č i n e zgradili 
v h o d e v p o d k l e t e n e dele objek-
tov, • dvignil i os trešje ( v posa -
m e z n i h pr imerih o d 2 0 d o 7 0 
c m ) , v p o ž a r n e z i d o v e vgradili 
o k n a t er spremeni l i n a k l o n stre-
he . 

Pri o b j e k t i h terasa I in terasa 
D s o u g o t o v i l i p o d k l e t i t v e posa-
m e z n i h o b j e k t o v , pri gradnji 
o b j e k t o v terasa I pa s o invest i -
torji n a severni "strani, n a m e s t o 

• Ml PA NISMO SE 
UKLONILI... 

s t e n e iz armiranega b e t o n a zgra-
dili o p e č n e s t ene z o k n i in 
v h o d i , kar o n e m o g o č a zasutje 
t eh s t e n , k o t je p r e d v i d e n o p o 
projekt ih terasa II. 

Pri drugih o b j e k t i h s o bi la 
u g o t o v l j e n a le manjša o d s t o -
panja. 

V p o r o č i l u sta o b č i n s k i urba-
n i s t i čn i i n š p e k t o r in gradbeni 
re ferent zlast i p o d č r t a l a , da se 
gradbeni n a d z o r , ki je z z a k o -
n o m predpi san , p r a k t i č n o ni 
izvajal. Za s p r e m e m b e in o d s t o -
panja o d p r o j e k t o v pa s o se 
inves t i to i j i p r e t e ž n o obrača l i na 
z a v o d za u r b a n i z e m in le de-
l o m a na svoje n a d z o r n e organe 

P o o g l e d i h je s ledi l na Z a - ' 
v o d u za u r b a p j z e m Ve len je se-
s tanek , da bi pripravili pred loge 

Spet smo se svobodno 
sprehajali 

Kadar i m a t e opravek n a ve lenjsk i o b č i n s k i s k u p š č i n i , se 
b o s t e prav g o t o v o srečal i tud i z r e c e p t o i j e m I v a n o m 
K r a j n c e m . Č e ga b o s t e prosi l i za nasve t , vas b o pr i jazno 
n a p o t i l , k a m o r b o s t e že le l i . T e s l u ž b e še n e opravlja d o l g o . 
D o l e t a 1 9 6 4 j e delal n a r u d n i k u . P o u p o k o j i t v i pa n i zdržal 
d o m a . Pravi, da n e m o r e bit i brez de la . Poiskal si j e d e l o 
receptoga, k i ga opravlja z n a j v e č j i m vese l jem. 

Ivan Krajnc se je rodil v Hia-
stovcu. Že zelto zgodaj je pričel 
delati na velenjsskem rudniku. Tu 
se je že pred pr iče tkom vojne 
srečal z naprednimi komunisti . 
Delo v jami" j e bilo težavno, še 
huje pa je bilo, ko se je pričela 
vojna. Njegovi nadrejeni so bili 
pripadniki SS, ki s o se. obnašali 
k o t gospodarji in 'so imeli de-

Ivan Krajnc 

lavce za navadno živino, ki naj 
gara. Ivan j im je bil vseskozi 
sumljiv. Leta 1943 pa je sode-
loval pri uboju štirih sovraž-
nikov. Vse sumljive so odpeljali 
v celjski Stari pisker. S pomoč jo 
Alojza Vutija se je aprila nasled-
njega leta vrnil v Hrastovec. Ta-
koj je navezal stike s partizani. 
Ponovno je odšel na delo v 
rudnik . Še isti mesec, ko so bili 
part izani v neposredni bližini 
rudnika , jih SS niso pustili do-
mov. Odvedli so jih v Rudarski 
d o m , od koder pa jih je devet-
najst odšlo k Šercetjevi brigadi. 
Šli so preko Graške gore, kjer je 
doživel Ivan Ognjeni krst . Že v 
zače tku julija tega leta pa je bil 
pri Ribniškem jezeru hudo ra-

njen v obe nogi. Odvedli so ga v 
partizansko bolnišnico. Kar 
hitro je okreval, vendar je ostal v 
bolnišnici. Vodil je kuhin jo in 
intendanco. O tistih časih je 
dejal: „Bilo je strašno. Vsakič, 
ko je priletelo kakšno letalo, 
smo trepetali , kaj bo . Kaj če nas 
odkri jejo? Kaj bo z ranjenci? 
Toda preživeli smp. V pohorskih 
gozdovih nas res niso mogli od-
kr i t i . " • 

In česa se Ivan Krajnc spo-
minja s tesnobo in hkrati z 
radostjo? 

Ko so se maja 1944 pomikali 
preko Graške gore, Zavodenj, 
Belih vod na Smrekovec, so j im 
bili Nemci stalno za petami. Med 
njimi je bila velika večina mobi-
l iaraneev, ki seveda niso imeli 
orožja. Velikokrat so bili že sko-
raj brez upanja, da se j im bo 
uspelo prebiti , pa vendar j im je 
uspelo. 

Svobodo je dočakal v parti-
zanski bolnici Jesen na Pohor ju . 
Vseskozi so upali in vedeli, zakaj 
se bore, ko pa je svoboda res 
nastopila, skoraj niso mogli ver-
jeti , da je to res. Prelepo je bilo, 
da je konec trpljenja. Skoraj niso 
mogli verjeti, da je zdaj to spet 
njihova zemlja, zemlja, po kateri 
se bodo spet svobodno spre-
hajali. Ker pa je bilo dela veliko, 
v partizanskih bolnišnicah je bilo 
še vedno precej ranjenih in so 
potrebovali nego, je odšel Ivan 
Krajnc še v vojaško bolnico v 
Maribor, kjer je bil do oktobra 
naslednjega leta. , , 

Ivan Krajnc ve, za kaj se je 
boril, ve pa tudi, da so listo tudi 
dosegli. Z življenjem je zado-
voljen. Ima svojo hišo, v kateri 
živi s hčerko in ze tom. Ima tudi 
dva vnučka, ki ga radovedno 
sprašujeta, kako je bilo v parti-
zanih- MIRA TAMŠE 

za sanaci jo o b s t o j e č e g a stanja. 
Sprejet je bil predlog , da se 
dovo l i podk le t i t ev o b j e k t o v 
atrij I in atrij II, v ko l ikor 
zaradi d o v o z a v k l e t n o garažo 
ni o g r o ž e n javni p r o m e t , prav 
t a k o pa še nekatere druge spre-
m e m b e . 

Sve t za u r b a n i s t i č n o p o l i t i k o 
pri S k u p š č i n i o b č i n e Velenje je 
3 0 . o k t o b r a 1 9 7 5 imenova l po-
s e b n o s t r o k o v n o komis i jo z na-
l o g o , da ugotov i najbolj o p a z n a 
ods topanja o d projektov pri po -
s a m e z n i h objekt ih v soseski Ša-
lek — Gorica . Komisija je ugo-
tovi la , da najbolj o d s t o p a o d 
projektov objekt inves t i to i j ev 
Alojza in Marije Dvoršak. Gre 
za n a d z i d a v o c e l o t n e terase, kar 
je p o v s e m spremen i lo zunanji 
izgled samega objekta , ki i m a 
sedaj o b l i k o s t a n o v a n j s k e ^ 
s t o l p i č a z d v o k a p n i c o . Sprejet 
j e b i L s k l e p , da morata invest i -
torja gradnjo uskladit i s pro-
j e k t o m , inves t i torjema pa je 
bila že pred t e m z o d l o č b o 
ustavljena gradnja, pritožbi pa 
na r e p u b l i š k e m g r a d b e n e m in-
š p e k t o r a t u n i so ugodil i . 

Sve t za u r b a n i s t i č n o po l i t iko 
j e i s t o č a s n o skleni l , da je treba 
pri o b j e k t i h terasa I zgraditi 
p o d p o r n e z i d o v e p o za t o izde-
l a n e m načrtih, ker o p e č n i h se-
vernih s ten o b j e k t o v ni m o g o č e 
v e č z a m e n j a t i . Pri objekt ih atrij 
I in atrij II, kjer je ogrožen javni 
p r o m e t zaradi nepr imernega do-
voza v garažo, pa je treba grad-
njo uskladit i z načr t i . 

O o m e n j e n i problemat ik i je 
razpravljal svet z? u r b a n i s t i č n o 
p o l i t i k o S k u p š č i n e o b č i n e Ve-
lenje spet na seji 1. marca 1 9 7 6 . 
pa p o n o v n o 19 . aprila 1 9 7 6 . . . 

P R I M E R A L O J Z A I N M A R I J E 
D V O R Š A K 

Z a k o n c a Alojz in Marija 
Dvoršak iz Velenja , Šaleška 1 9 , 
gradita v novi s tanovanjski so-
seski Šalek — Gorica stanovanj-
s k o h i š o terasa I. L o k a c i j s k o in 
g r a d b e n o dovol jenje sta dobi ia 
v l e tu 1 9 7 4 . O b prvem o g l e d u 
2 1 . s e p t e m b r a 1 9 7 5 je b i lo u g o -
tov l j eno , da sta invest i torja že 
poz idala o b e .terasni pl o š č a d i i n 
s t e m p o v s e m spremeni la zu-
nanji izg led d o tarkat zgra-
jenega o b j e k t a . 15 . o k t o b r a 

1 9 7 5 j i m a je bila izdana uskla-
di tvena o d l o č b a , p o kateri bi 
morala v 15 dneh uskladiti 
gradnjo z" n a č r t o m . Zoper o d -
l o č b o sta se z a k o n c a Dvoršak 
pritoži la na republiški gradbeni 
inšpektora t , ki je 17 . novembra 
1 9 7 5 p r i t o ž b o k o t n e u t e -
m e l j e n o zavrnil . Takoj morata 
ustaviti gradnjo s tanovanjske 
hiše in uskladit i gradnjo s pro-
j e k t o m . 

Invest i torja pa se za vse od lo -
č i tve o b č i n s k e ' i n republ iške in-
špekci je nista dost i zmeni la in 
sta k l jub t e m u d a j e bi lo prepo-
v e d a n o nadaljevati gradnjo , 
dokler je ne uskladita z na-
č r t o m , gradnjo pr idno n a d a l j e - ' 
vala. T a k o sta nadzidala c e l o t n o 
gornjo p l o š č a d in zakl juč i la 
gradnjo objekta v III. gradbeni 
fazi z d v o k a p n i m os treš jem, s 
č i m e r je objekt dobi l o b l i k o 
pravokotnega s t o l p i č a z n e s o -
razmernim n a k l o n o m ostrešja, 
kar m e d drugim tudi kazi zu-
nanji v idez objekta in v i d n o 
i z s t o p a . o d drugih vrstnih objek-
tov lerasa I, ki so grajeni p o 
n a č r t u . 

Ker sta Alojz in Marija Dvor-
šak nadaljevala gradnjo, je o d -
delek za gospodars tvo skup-
š č i n e o b č i n e Velenje 16 . junija 
1 9 7 6 izdal sk lep o dovol i tv i 
izvržbe. Inves t i to i j ema je b i lo 
n a l o ž e n o , da d o 2 5 . junija 1 9 7 6 
uskladita gradnjo s p r o j e k t o m , 
v n a s p r o t n e m primeru b o t o na 
njune s troške opravil K O C Ve-
lenje. Rušenje dela objekta je 
b i lo d o l o č e n o za 2 8 . junij . 

Investitorja sta se pritoži la 
tudi z o p e r ta sk lep . Poudarjala 
sta, da je izvršba n e m o g o č a in 
trdila, da je o b j e k t le n e z n a t n o 
spremenjen in da ne kvari n o b e -
nega izgleda, ampak da c e l o 
p o v e č u j e f u n k c i o n a l n o s t zgrad-
be . Republ i šk i gradbeni inšpek-
torat tudi tej pri tožbi ni ugodil 
in j o je k o t n e u t e m e l j e n o za-
vrnil. 

Z a k o n c a Dvoršak sta upora-
bila vsa pravna sredstva, m o ž n a 
v upravnem p o s t o p k u . Alojz 
Dvoršak je n a t o 2 9 . junija 1 9 7 6 
pisal še na kabinet predsednika 
republ ike , zglasil pa se j e še na 
s k u p š č i n i S R Sloveni je s pred-
l o g o m , da ne bi priš lo do de lne 
rušitve o b j e k t a . .... 

1 PO SEJI PREDSEDSTVA OBČINSKE 
KONFERENCE SZDL VELENJE: 

Konec kakršni-
koli samovolji! 

Pisali s m o že , da j e predsedstvo o b č i n s k e k o n f e r e n c i 
s o c i a l i s t i č n e zveze de lovnega l judstva Velenje na 6 . redni 
seji , k i j e bila prejšnji t o r e k , razpravljalo tudi o p r o b l e m a t i k i , 
ki se poraja pri gradnji s tanovanjske s o s e s k e Š a l e k - G o r i c a in 
v tej zvezi spreje lo več s ta l i šč 

V sred i šču pozornos t i je 
bi lo vprašanje, ki zadeva de-
lo vseh d r u ž b e n o p o l i t i č n i h 
organizacij v dol ini , t o s o 
p r o b l e m i v zvezi z z idavo 
nove s tanovanjske soseske 
Š a l e k - G o r i c a . 

Po razpravi o zasnovi in 
izvedbi gradnje j e bila spre-
jeta o d l o č i t e v o zazidavi z 
vrsto z a h t e v n i h individual-
nih o b j e k t o v . Tovrstna grad-
nja pa je l ahko uspešna le . 
č e je o d d a n a gradnja objek-

k o n f e r e n c e S Z D L Velenje je 
o b obravnavi p r o b l e m a t i k e 
gradnje s tanovanjske s o s e s k e 
Salek - Gorica poudar i l o , 
da j e treba nameni t i v pri-
hodnje urbanizacij i naše ob-
č i n e nasp loh vso p o z o r n o s t . 

O b obravnavi pomanjklj i -
vosti o z i r o m a ugotov l jen ih 
o d s t o p a n j pri gradnji v sta-
novanjski sosesk i Š a l e k - G o -
rica je predseds tvo o b č i n s k e 
k o n f e r e n c e S Z D L Velenje 
u g o t o v i l o t u d i , da so bili 
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Takšna j e s tanovanjska hiša tipa terasa 1 z a k o n c e v Alo jza in 
Marije Dvoršak iz Ve lenja , Šaleška 1 9 , v nase l ju Š a l e k - G o -
rica. D o danes , t o j e 2 9 . o k t o b r a d o 12 . ure , b o d o , k o t s m o 
o b v e š č e n i , izdelal i na Projekt ivnem biroju v Ve len ju š tud i jo 
za usk ladi tev objekta z n a č r t o m . O d inves t i to i ja j e sedaj 
o d v i s n o ali b o s t a z a h t e v a n o d e l o opravila sama ali pa ga b o 
na n j u n e s t roške k d o drug . . . 

t o v d o 3 . l a z e . V pr imetu te 
nove s tanovanjske s o s e s k e , 
novega naselja o b mes tu Ve-
lenje, t o ni b i lc f ;nakl jučje . 
Težave pa s o se pojavi le tudi 
zavo l jo tega, ker projekt ivni 
biro Velenje ni izdelal s itua-
cijskih n a č r t o v za vsak ob-
j e k t posebe j , prav t a k o nad-
zorni organi , ki s o bili do lo -
čen i inves t i tor jem in ki s o 
j ih le-ti moral i tudi p lačat i , 
n i so izpolni l i svoje naloge . 
Ob t e m seveda ne gre pre-
zreti ^dejstva, da je bila ob -
č i n a Velenje l e t o dni brez 
urbanis t i čnega inšpektorja , 
še zdaj pa ni gradbenega 
inšpektorja . 

Predseds tvo o b č i n s k e 

doslej storjeni vsi po trebn i 
ukrepi , da se gradnja objekta 
Alojza in Marije Dvoršak 
uskladi z n a č r t o m trasa I. 

Zdaj drugega i z h o d a k o t 
uskladitve objekta z na-
čr t o n i torej ni , seveda na 
s t r o š k e . invest i torjev s a m i h . 
Poudarjeno je o b t e m še 
bi lo , da sta za stanje in 
ukrepe , ki s o jih organi m o -
rali spreje l i , o d g o v o r n a za-
k o n c a Dvoršak sama. Enkrat 
za vselej mora veljati n a č e l o , 
da morajo prav vsi investi-
torji, tudi zasebn i graditelj i , 
spoš tovat i predpise . 

Samovo l j i pri urbanizacij i 
in gradnjah, kakršni ko l i že , 
je torej n e p r e k l i c n o k o n e c ! 

RAZŠIRJENA SEJA IZVRŠNEGA ODBORA KRAJEVNE KONFERENCE SZDL KRAJEVNE SKUPNOSTI VELENJE 
-CENTER DESNI BREG 

Nekateri funkcionarji le na papirju 
N a razšiijeni seji izvršnega o d b o r a krajevne k o n f e r e n c e social i -

s t i č n e z v e z e de lovnega l judstva krajevne s k u p n o s t i Ve lenje — 
c e n t e r desn i breg, ki j e bila v s r e d o , 2 0 . o k t o b r a , udelež i l i pa s o se 
j e tudi predstavniki drugih d r u ž b e n o p o l i t i č n i h organizaci j in sveta 
krajevne s k u p n o s t i desnega brega ter nekater i č lani izvršnega 
o d b o r a o b č i n s k e k o n f e r e n c e S Z D L V e l e n j e , s o k r i t i č n o oceni l i 
d r u ž b e n o p o l i t i č n o in s a m o u p r a v n o organiz iranost v tej krajevni 
s k u p n o s t i in spregovori l i o t e m , kaj je treba s tor i t i , da bi . se s tanje 
i zbo l j ša lo . 

U g o t a v l j a m o n a m r e č , je v 
u v o d u polidari l sekretar o b č i n -
ske k o n f e r e n c e S Z D L T o n e Še-
liga, da se v m n o g i h krajevnih 
s k u p n o s t i h o b č i n e pojavlja vse-

• PREDSEDSTVO OBČINSKEGA SVETA ZSS VELENJE 

O skupnih inšpekcijskih službah 
Na ponedeljkovi seji, katere se je udeležil tudi 

predsednik medobčinskega sveta ZSS Celje Ivan 
Kramer, je predsedstvo občinskega sveta ZSS Ve-
lenje zavzelo stališče v zvezi z ustanovitvijo skupnih 
medobčinskih inšpekcijskih služb. 

Člani so menili, da tega vsekakor izredno po-
membnega vprašanja ne morejo strokovno ocenje-
vati, že zato ne, ker so bili prepozno vključeni v 
razpravo. Enotni so si bili, tudi v tem, da morajo biti 

inšpekcije samostojne v svojem delovanju in ločene 
od občinske uprave. Seveda pa je nujna medsebojna 
povezanost ne le v regiji, ampak tudi z inšpekcijami 
na ravni republike, zlasti glede strokovnosti , ter da 
morajo delovati po enotnih kriterijih. Člani pred-
sedstva so še posebej poudarili, da je treba stremeti 
za tem, da bodo inšpekcijske službe pri svojem delu 
čimbolj racionalne, učinkovite in preventivne, sicer 

, pa je naloga strokovnih organov, da odloči jo , kakšne 
naj bodo te službe in kje. S. VOVK 

sp lošna pasivnost in t o t a k o pri 
delu d r u ž b e n o p o l i t i č n i h organi-
zacij kbt pri delu samoupravn ih 
in izvršilnih organov. D e l o v 
krajevnih s k u p n o s t i h je n a m r e č 
največkrat o d v i s n o le o d pe-
š č i c e ljudi — p o s a m e z n i h pred-
s e d n i k o v — na drugi strani pa 
skorajda ni čut i t i dejavnost i 
mlad ine , borcev , pa tudi nc 
k o m u n i s t o v , ki s o resda dost i -
krat preobremenjen i z dolž-
n o s t m i v de lovni organizacij i , 
kjer s o zapos l en i . Premajhno je 
tudi sode lovanje med krajevno 
s k u p n o s t j o in s k u p š č i n o oz iro-
ma o b č i n s k o upravo. Tudi men-
totji n i so odigrali svoje v loge . 
Ze lo m a l o je narejenega ttrdi na 
p o d r o č j u o b r a m b n i h priprav 
o z i r o m a glede krepi tve druž-
bene s a m o z a š č i t e . Nadalje se 
ugotavl ja , da so se krajevne 
skupnos t i spremeni l e v nekakš-

ne izvrševalce na log , ki so 
č e s t o k r a t m e d s a b o neusklajene 
in tudi v m e d s e b o j n e m na-
spr o t ju . Po l eg tega se p o n e k o d 
skuša iz krajevnih s k u p n o s t i na-
praviti o b č i n o v m a l e m , kar je v 
naspr otju z us tavo . 

Vse bolj se pojavlja tudi nenapi-
sano pravilo, češ da je za takšno 
stanje izkl jučno odgovorna Sociali-
stična /veza, ki mora sicer biti 
usklajevalec in nosilec družbenih 
akcij, vendar kot f rontna orga-
nizacija vseli subjektivnih sil. Ce pa 
so v posameznih krajevnih skup-
nostih družbenopoli t ične organi-
zacije pasivne pri svojem delu, po-
tem tudi Socialistična zveza ne 
more odigrati svoje vloge kot fron-
tna organizacija. 

Vse le ugotovitve so značilne tudi 
zu krajevno skupnost Velenje -
center desni breg. kjer krajevna kon-
ferenca socialistične zveze prak-
t ično sploh ne obstaja zaradi nede-

j a v n o s t i posameznih članov. Tudi 
sveTkrajevne skupnosti se je preveč 
usmeril v uresničevanje enega ali 
dveh problemov (pa še pri tem 
nosita glavno breme predsednik / bo -
ra delegatov in predsednik sveta 
krajevne skupnosti) , premalo pozor-
nosti pa polaga uresničevanju nalog, 
ki so opredeljene z ustavo. 

Med vzroki, ki so povzročili, 
takšno stanje, je vsekakor na prvem 
mestu neodgovornost posameznih 
krajanov, ki so bili člani posameznih 
organov le na papirju. Zal so med 

njimi tudi takšni, ki se jim ni zdelo 
vredno obvestiti, da funkcije ne 
morejo več opravljati, ker so se 
preselili v drugo krajevno skupnos t . 
Med takšne celo sodijo krajani, ki so 
v krajevni skupnosti opravljali vo-
dilno funkci jo . 

Da bi vendarle poživi l i d e l o v 
krajevni s k u p n o s t i , je najbol je , 
so poudaril i na razširjeni seji — 
vse z a č e t i z n o v a . Sprejeli s o 
predlog , da je treba zamenjat i 
vse n e o d g o v o r n e č l a n e , ki s o 
de lo opravljali n e o d g o v o r n o , pa 
čeprav s o se pred izvol i tv i jo 
obvezal i o z i r o m a obl jubi l i , da 
b o d o z a u p a n o f u n k c i j o kar naj-
bolje opravljali . U d e l e ž e n c i tega 
ses tanka s o tudi meni l i , da je 
n u j n o najbolje opravljali . U d e -
leženci tega ses tanka s o tudi 
meni l i , da je n u j n o treba po -
živiti de lo sveta mes tn ih kra-
jevnih s k u p n o s t i , i m e n o v a t i 
profes iona lnega tajnika sve ta. 
v s e p o v s o d ocen i t i <delo č l a n o v 
p o s a m e z n i h organizacij , seveda 
tudi delegacij in kar največ k o -
m u n i s t o v pritegniti k delu v 
krajevni s k u p n o s t i . Pa tudi de-
javnost s ind ika tov , s o meni l i , se 
ne bi smela ustaviti na meji 
krajevne s k u p n o s t i . 

S T A N E V O V K 



• V PETEK IN SOBOTO JE BIL V VELENJU KONGRES PARTNERSKIH MEST 

Sodelovanje med mladimi 
j r o m e m b ^ ^ 
Udeleženci kongresa ugodno presenečeni nad gospodarskim in družbenim raz-
vojem Velenja O Mladinska izmenjava v prihodnjem letu z mestom Esslingen 4n 

Schiedam O Odslej tudi vsakoletna športna srečanja 

V č a s u o d 2 2 . d o 2 3 . o k t o b r a 1 9 7 6 j e bil v Ve len ju k o n g r e s 
partnerskih m e s t , katerega s o se udelež i l i predstavniki štirih m e s t . 
M e s t o Ess l ingen ( Z R N ) s ta predstavljala župan tega mesta dr. 
R o l a n d Lui th le in predsednik mlad inske organizacije Michael 
S c h o e n e m a n n . Za m e s t o V i n n e (Franc i ja ) s ta se kongresa udelež i la 
p o d ž u p a n za p o d r o č j e ku l turne in športa Jean G u e f f i e r in 
d o l g o l e t n i predsednik organizaci jskega k o m i t e j a za m e d n a r o d n o 
i z m e n j a v o Gera ld E u d e l i n e . M e s t o S c h i e d a m ( N i z o z e m s k a ) sta 
predstavljala predsednik m e s t n e s k u p n o s t i J o o b Daalmei jer in 
n a č e l n i k za f i n a n c e Gerard Kerpels . Iz Velenja s o se kongresa 
udelež i l i in sode lova l i na p o g o v o r i h V l a d o V i d e m š e k , predsednik 
o b č i n s k e k o n f e r e n c e Z S M S V e l e n j e , A n t o n P e č o v n i k , predsednik 
o b č i n s k e t e l e s n o k u l t u m e s k u p n o s t i , S t a n e B o r o v n i k , predsednik 
komis i j e za m l a d i n s k o i z m e n j a v o pri o b č i n s k i k o n f e r e n c i Z S M S 
V e l e n j e , Peter Rebern ik za S a l e & i š t u d e n t o v s k i k l u b V e l e n j e , 
Marijan Marinšek za Kulturni c e n t e r Ve len je i n drugi . 

U d e l e ž e n c e kongresa j e v pe-
tek sprejel predsedn ik o b č i n s k e 
s k u p š č i n e Nest l Žgank in j i h 
seznani l z g o s p o d a r s k i m ter 
d r u ž b e n i m razvojem o b č i n e V e -

m o e l e k t r a r n o Šoštanj in raz-
stavo i z d e l k o v s o z d a „ G o r e n j e " 
v R d e č i dvorani . Da bi ude le -
žence kongresa seznani l i z orga-
nizac i jo naše o b č i n s k e k o n f e -

M e d o b i s k o m v V e l e n j u j e preds tavnike partnerskih m e s t sprejel 
tudi predsednik s k u p š č i n e o b č i n e Ve len je N e s t l Ž g a n k in j i m o b 
tej pr i ložnost i i zroč i l m o n o g r a f i j o Ve lenja , ki je izšla pred 
n e d a v n i m . 
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lenje . V s p r o š č e n e m p o g o v o r u 
je rad odgovarjal na števi lna 
vprašanja, k i s o j i h postavljal i 
u d e l e ž e n c i . 

Z v e č e r je Kulturni center or-
ganiziral p e t k o v v e č e r , na ka te -
rem je nastopi la Šaleška fo lk lor -
na s k u p i n a z be lokranjsk imi b o -
sanskimi in v o j v o d i n s k i m i ples i . 
Predsednik izvršnega sveta Fra-
njo Kljun je spregovori l o raz-
stavi na t e m o : M e s t o , v k a t e r e m 
ž iv im in d e l a m , in posebej p o -
udaril , da s m o bili v Ve len ju 
v e d n o za vsako sode lovanje 
m e d mlad imi m e d p o b r a t e n i m i 
o b č i n a m i v d o m o v i n i o z i r o m a 
š irom p o svetu . R a z s t a v o je 
odprl ž u p a n mes ta Ess l ingen, ki 
se je o b tej priliki zahvali l za 
kval i te ten in prisrčen n a s t o p ' 
naše f o l k l o r n e skupine . Kul-
turni center Velenje je posebej 
nagradil avtorje t ist ih m e s t , ka-
ter ih dela so bila najbolj d o m i -
selna o z i r o m a l i k o v n o izv irno 
rešena. Za razstavljavce iz Ve-
lenja je to nagrado prejel Ari-
st id Zorn ik . 

U d e l e ž e n c i kongresa so si 
ogledal i rudarski šolski center , 
muze j na ve l enj skem gradu, ter-

rence Z S M in drugih d r u ž b e n o -
p o l i t i č n i h organizacij , z razvo-
j e m samoupravljanja in soc ia-
l i s t i čn ih družben ih o d n o s o v ter 
d e l o m s ind ika tov , j e bil v so-
b o t o p o p o l d n e p o g o v o r s pred-
stavniki d r u ž b e n o p o l i t i č n i h or-
ganizacij . P o g o v o r je vodil pred-
sednik naše o b č i n s k e k o n f e -
rence S Z D L J o ž e Ve ber . Ob 
k o n c u so bili gostje k o t čas tn i 
č lani sprejeti v Z v e z o social i -
s t i č n e mlad ine S loveni je Ve- ' 
lenje . 

Med p o m e m b n e j š i m i sk lepi , 
k i j i h je kongres v času zase-
danja sprejel , s o bili naslednji : 

U g o t o v l j e n o je b i lo , da je 
letošnja mlad inska izmenjava 
po teka la v redu in p o pred-
v iden ih n a č r t i h . Francoz i s o p o -
hvalili ve l en j sko s k u p i n o 16 
m l a d i n c e v , ki je bivala v 
V i e n n u . Tudi V e l e n j č a n i s o bili 
z b ivanjem v V i e n n u zadovo l jn i . 
Manj zadovo l jn i s m o bili v Ve-
lenju s f r a n c o s k o s k u p i n o , k i j e 
bila p o s t a r o s t n e m sestavu z e l o 
mlada in ni kazala dovo l j zani-
manja za program, ki j i m je bil 
pripravljen. Kljub t e m u s o bili z 

bivanjem v Ve lenju zadovo l jn i , 
o č e m e r so p o r o č a l i p o po -
vratku v d o m o v i n o . Drugih mla-
dinskih i zmenjav m e d V e l e n j e m 
in drugimi partnerskimi mest i 
l e t o s ni b i lo . 

V Velenju je v mesecu juniju bival 
dekliški zbor gimnazije Theodor 
Heuss iz Esslingena, ki je skupaj z 
dekliškim zborom velenjske gim-
nazije priredil koncert in s tem vrnil 
obisk Velenjčanov v Esslingenu pre-
teklo leto. 

Za leto 1977 je bilo sklenjeno, da 
bodo vsa partnerska mesta sprejela 
mladince iz teh mest. Ker pa je 
Velenje sedaj že tretje leto zapore-
doma imelo izmenjavo z Veinnom, 
se bo v prihodnjem letu izmenjalo z 
mestoma Esslingenom in Schieda-
mom. Velenjčani bodo sprejeli mla-
dince iz partnerskih mest v času od 
10.. do 24. julija 1977, skupina iz 
Velenja pa bo v gosteh pri Fran-
cozih in Nemcih v času od 24. julija 
do 7. avgusta 1977. 

Velenje bo v pr ihodnjem letu 
prvič sodelovalo na tradicionalnih 
športnih srečanjih med partnerskimi 
mesti, ki bo meseca maja 1977 y 
Esslingenu. Od vsakega partnerskega 
mesta bo sodelovalo 30 udeležencev 
v starosti od 14 do 16 let. Vsi 
udeleženci se bodo morali obvezno 
pomeriti v košarki, plavanju in lahki 
atletki, moški pa tudi v nogometu . 
Pripravljalni sestanek za to srečanje 
bo meseca januarja 1977 v Esslin-
genu. 

Esslingen slavi v letu 1977 že 
1200- letnico mesta. Ob tej priliki 
bodo prireditve trajale vse leto, 
osrednja svečanost pa bo v mesecu 
juliju 1977, ki se je bodo udeležile 
delegacije vsakega partnerskega 
mesta. Predsednik skupščine občine 
Velenje Nestl Žgank je bil osebno 
povabljen, da vodi velenjsko dele-
gacijo. Povabljena je bila tudi Ša-
leška folklorna skupina, ki je vse 
udeležence navdušila s svojim pro-
gramom v okviru petkovega kultur-
nega večera. 

Mladinska organizacija iz Esslin-
gena je že lani skušala organizirati 
bivanje v Jugoslaviji pod nazivom 
„odkrivarno Jugoslavijo" in dobiti 
stik tudi z ostalimi mladinci v naši 
domovini. Zveza socialistične mla-
dine bo v prihodnjem letu skušala 
organizirati sodelovanje mladincev 
iz Esslingena na eni izmed mla-
dinskih delovnih akcij, na kateri bi 
delali skupaj mladinci iz Velenja in 
Esslingena. 

Izmenjanih je bilo še nekaj sode-
lovanj med posameznimi partner-
skimi mesti na področju športa in 
kulture. Dogovorjeno je tudi bilo, 
da bo naša sindikalna organizacija 
stopila v stik s sindikati v Viennu 
zaradi medsebojne izmenjave. 

Poizkus, da bi pridobili, v krog 
partnerskih mest kako mesto v Ve-
liki Britaniji, ni uspel, čep rav je imel 
Esslingen že dogovorjene stike. 
Mesto Schiedam je predlagalo, da bi 
med partnerska mesta sprejeli belgij-
sko mesto Vilryk v bližini Antvverp-
na, za katerega pa ostala mesta niso 
kazala dovolj zanimanja. 

Dogovorjeno je bilo nadalje, da 
bodo ostala partnerska mesta fi-
nančno pomagala nekdanjemu part-
nerskemu mestu v Italiji, ki ga je 
letos prizadel katastrofalen potres. 
Velenjčani so ob tej priliki pojasnili, 
da je bila tudi naša dežela prizadeta 
s potresom, kar ostalim ude-
ležencem doslej ni bilo znano. 

Prihodnji kongres partnerskih 
mest bo 14. in 15. oktobra 1977 v 
Esslingenu, kar sovpada z zaključ-
kom praznovanj 1200-letnica tega 
m e s t a - MARJAN MARINŠEK 

NA PROSLAVI OB SREBRNEM JUBILEJU ERE GOVORIL NJEN DIREKTOR M 

TUDI POPOLDANSKA VZGOJNA DEJAVNOST 

N a proslavi o b srebrnem jub i l e ju trgovskega in proiz? 
podjetja Era V e l e n j e , k i j e bila v s o b o t o v Kul turnem{ 
V e l e n j u , j o o dosedanj ih n a č r t i h ter nadaljnjih na logah te j 
6 0 0 - č l a n s k e g a k o l e k t i v a govori l d irektor Miha Krof i . 

Miha Krof i , d irektor Ere 

„ V le t ih s k u p n e g a de la ," je 
dejal Miha Krof i , „ s o bili dose-
ženi zna tn i uspehi t a k o v inve-
sticijski izgradnji k o t v s a m o -
upravni organiz iranost i in ureje-
vanju m e d s e b o j n i h o d n o s o v . 
T a k o s m o se že lani loti l i nove 
s i s temizaci je in organizacije de-
lovn ih m e s t . " 

Tudi o s n u t e k z a k o n a o zdru-
ž e n e m de lu s o v k o l e k t i v u z e l o 
p o d r o b n o obravnaval i , k i pa ga 
b o sedaj treba d o / l e d n o izvajati 
v praksi. D o t a k n ! se je tudi 
t ežav v gospodarjenju in po-
udaril , da se vrtijo v z a č a r a n e m 
krogu m e d p r o i z v o d n j o in trgo-
v i n o g lede marž in razl ike v 

c e n a h . Že pet let je prt 
odkar so c e n e zamrznjen 
ški pa s o vse večj i . Zato 
ve l ik im razumevanjem 
toz-di v okviru organiza 
prel ivanjem sredstev i 
m i n i m a l n o rentabilnost. 

Po l eg sprejetja gospodi 
načrta za l e t o 1 9 7 7 je p« 
tudi nekaj p o m e m b n i h i 
p o d r o č j a invest ic i j . Tako 
pripravi dokumentacija 
gradnjo 3 0 0 0 kvadratnih 
rov sk lad i šč v industriji! 
II. V Pesju nameravajo z 
n o v o , prodaja lno za 
o s k r b o , pred dnevi pa 
nili p o g o d b o z Rudarsko 

• OB 25-LETNICI TRGOVSKEGA IN PROIZVODNEGA PODJETJA ERA VELENJ 

Priznanja jubil 
Velenjska trgovska in proiz-

v o d n a organizacija E R A slavi 
l e t o s 2 5 - l e t n i c o o b s t o j a i n de lo -

vanja. Ta p o m e m b e n d o g o d e k 
s o s l o v e s n o proslavi l i v s o b o t o v 
K u l t u r n e m d o m u v V e l e n j u . N a 

O b č i n s k a k o n f e r e n c a So -
c ia l i s t i čne z v e z e de lovnega 
l judstva Ve len je je 2 4 . ok -
tobra pripravila i z le t p o av-
strijski K o r o š k i , n a katerega 
j e povabi la tudi preds tavn ike 
Zveze b o r c e v in Šaleškega 
š t u d e n t s k e g a k luba . Izlet pa 
j e bil n a m e n j e n tudi u d e -
ležbi 3 . srečanja k o r o š k i h 
par t i zanov v R o b e ž u . 

Ju t ro , rahla meg la in 
brnenje a v t o b u s a . Pisani goz -
dovi , pol ja in travniki drvijo 
m i m o naš ih o č i . T a k o n e m i 
s o , k o t bi h o t e l i s svojo 
s p o k o j n o s t j o p o v e d a t i , da s o 
ljudje na njih „tujc i v svoji 
d o m o v i n i " . K o r o š k a . Pred 
n a m i j e v vsej svoji l e p o t i i n 
tihi o t o ž n o s t i . 

Ve lenje - L a b o d - Vel i -
k o v e c — C e l o v e c Št . J a k o b v 
R o ž u . B o d o ti kraji n e k o č 
postal i n e m š k i ? Mar res s lo-
v e n s k o g o v o r e č i ljudje p o -
časi izg injajo , se utapl jajo v 
germanizac i j i? N e . Prepri-
čani* s m o , da se t o , n e b o 
z g o d i l o . Vsi s m o j i m do lžn i 
pomagat i v boju za nj ihove 
pravice , dajati r o j a k o m vsaj 
m o r a l n o p o d p o r o , da p o d 
pritiski n e b o d o kloni l i . 
D r v i m o dalje - Borovl je -
Šmarjeta v R o ž u — A p a č e . 
Iz s k r b n o urejenih d o m a č i j 
nas pozdravlja cvetje na 
o k n i h , ljudje n a m vese lo po-
mahajo , k o u g o t o v i j o , da 
s m o iz S loveni je . In k o n č n o 
p r i s p e m o v R o b e ž , kjer je 3 . 
srečanje k o r o š k i h part izanov 

in odkrt i je s p o m e n i k a v spo-
min n a prvo b i t k o k o r o š k i h 
part izanov z nacis t i avgusta 
1 9 4 2 . 

V Robežu so pred tremi leti 
sovražniki slovenske manjšine 
razstrelili spomenik in tako po-
kazali, da v boju zoper slovensko 
manjšino ne bodo izbirali sred-
stev. Danes stoji nov spomenik 
- ko t opomin , da se koroški 
Slovenci ne dajo ustrahovati na 
tako podel nač in . Mladina nam 
na srečanju deli svoje glasilo 
Glas mladih. Na zadnjih strani 
preberemo: „Ne damo se prešte-
vati; napak bomo izpolnili pri-
javnice; ne bo nas doma; poslali 
bomo prazne kuver te" . Mladi ne 
bodo klonili, prepričani smo v 
to. 

Po končanem srečanju se vra-
č a m o . Naš vodja Jože Melanšek 
nas sproti seznanja s kraji in 
zanimivostmi, Jožico Bojadjijev-
ski pa se z domačim k ruhom 
trudi, da nihče ne bi bil lačen. 
Ustavimo se v Železni kapli; 
takoj domače je vse, ljudje so 
zelo prijazni, le v očeh se j im 
skriva nekaj trpkega: „Bomo 
tudi mi nekoč s ponosom lahko 
rekli, da s m o Slovenci? " Vas ob 
našem prihodu kar nekako 
„oživi", a žal moramo kmalu 
naprej. Avtobus napolni pesem: 
„Rož, Podjuna, Žila", ki tokrat 
prihaja globoko iz naših src. Šele 
zdaj se popolnoma zavedamo, 
kako srečni smo pravzaprav, ko 
živimo tako svobodno - v de-
želi, kjer se n ikomur ni treba 
odrekati lastnemu jeziku; kjer 
nobena narodnost ni zasramova-
na. 

Avstrijska Koroška ostaja za 
nami, domov se vračamo polni 
nekih novih vtisov in obču tkov . 
Ne, to ni bil navaden izlet, 
ampak \jinogo več. Še bolj bomo 
jznali ceniti to , kar imamo, in 
ceniti boj naših rojakov onkraj 
meja. MELITA VOVK 

pros lavo s o povabi l i vse zi 
n e , m e d k u l t u r n i m pr 
ki so ga izvajali č lani 
o k t e t a , Šaleške folklorni 
p ine , amaterskega 
Ve lenje in mladinc i EI 
direktor E R E Miha Krofi, 
s ednik s k u p n e g a delavske 
ta Franjo Fl iser in pred 
s ind ika lne konference 
T i n e H u d e j podel i l i delava 
n e p r e k i n j e n o desetletne; 
s e t l e t n o in 2 5 4 e t n o delo 
l ekt ivu priznanja, spon 
darila in p l a k e t e . 

Priznanja za 10-letno 
k i n j e n o d e l o s o prejeli: 
Camlek , A n i c a Haložen, 
M e š k o , J o ž e Sot l er , Anici 
šek , Silva K a n d o l f , Milia 
p e č a n , Olga Sovine 
Cizej, Marija Tepej , 
beršek , Janez Urbanči{, 

Prenatrpani vrtci 
NA OSNOVNI ŠOLI MIHA PINTAR - TOLEDO VELENJE SMO IZVEDELI: 

TUDI ZVEZKE 
Velenjski vzgojnovarstveni zavod s svojimi enotami je prenatrpan. Njegova 

kapaciteta je 625 o t rok , obiskuje pa ga kar 773 o t rok . O tem smo se 
pogovarjali s pomočnico pedagoga Jožico Dolinar. 

Povedala je, da so njihovi prostor-
ski in pedagoški normativi v neka-
terih enotah zelo preseženi. Tako je 
v Najdihojci pedagoški normativ 
presežen kar za 41 odstotkov, v 
Vrtiljaku za 31, Polonci za 30, v 
Pesju za 33 in v Kekcu za 27 
odstotkov. Močno pa so preseženi 
tudi prostorski normativi. V Vrti-

ljaku kar za 23 odstotkov, v Mojci 
za več kot 92 odstotkov in v Kekcu 
za 75 odstotkov. 

Tako veliko preseganje norma-
tivov je zaskrbljujoče, saj slabo vpli-
va na otroka in vzgojni kader. Vzgo-
jiteljica se ne more toliko posvetiti 
posameznemu o t roku , kot bi bilo 

potrebno. Ob tem pa je potrebno 
povedati tudi to, da pa je prošpnj za 
sprejem v vzgojno-varstvene usta"-
nove vsako leto več. V ta namen so 
za te o t roke , ki niso v vrtcih, organi-
zirali popoldansko vzgojno de-
javnost. Tega vzgojnega dela se ude-
ležuje okoli 120 otrok iz mesta 
Velenja. Za otroke v krajevnih skup-
nostih pa so organizirali potu joče 
vrtce, ki jih imajo v Skalah, Paki, 
Cirkovcah, Plešivcu in v Šentilju. 

M. TA M ŠE 

Na o s n o v n i šoli Miha Pintar 
T o l e d o v Ve lenju s o se starši že 
pred lansko š o l s k o l e t o d o g o v o -
rili, da b o d o dobi l i njihovi 
u č e n c i naslednje š o l s k o l e to 
u č b e n i k e v šoli . U č e n c i s o pu-
stili v šoli stare u č b e n i k e , z a t o 
pa so za nove prispevali le 
tre t j ino vrednost i le t eh . 

(Predvidevajo namreč, da traja 
učbenik tri leta in tako so vrednost 

razdelili na tri dele). Starši so to 
akcijo pozdravili, zadovoljni pa so 
bili tudi učitelji, kljub temu da so 
imeU sami zaradi tega več dela, saj 
so imeli učenci ustrezne učbenike in 
to pravočasno. Letos so na to prešle 
vse osnovne šole v naši občini . 

N a o s n o v n i šoli Miha Pintar 
T o l e d o pa s o se l e t o s o d l o č i l i , 
da b o d o dobi l i u č e n c i v šoli 
tudi z v e z k e in d e l o v n e z v e z k e . 

U č e n c i s o torej prispevali i 
n o vrednost i učben ikov i j 
jansko' vrednos t zvezkov ii 
l ovn ih z v e z k o v . Akontaqi 
višini 1 0 0 dinarjev s o pobi 
o b k o n c u lanskega šol| 
leta , preostal i znesek pa i 
u č e n c i poravnali v oktobra.; 

Mladinska knjiga je obl 
k e m n a k u p u priznala osn 
šoli Miha Pintar posebenj 



t r o e n e r g e t s k i m k o m b i n a t o m 
Ve len je o gradnji marke ta na 
Prešernovi cest i . Za te invest i -
cije s o dobi l i 1 3 m i l i j o n o v kre-
dita o d Ljubljanske b a n k e . Po-
l e g tega namerava t o z d kmet i j -
s t v o zgraditi na T u r n u n o v h lev 
za 9 0 glav ž ivine. 

V s e te na loge pa b o m o ure-
sn ič i l i , k o t je dejal Miha K r o f i , 
s a m o s s k u p n i m i prizadevanji in 
o b s k u p n e m de lu . 

„ Ž e l i m , da bi bil tud i v 
p r i h o d n j e naš k o l e k t i v e n o t e n , 
da kar najbolj r a z u m n o razrešu-
j e m o vse p r o b l e m e , da s m o 
s trpni , vendar o b j e k t i v n o kri-
t i č n i , da n e g l e d a m o s a m o n a 
o s e b n e in loka lne in terese , da 
s p o š t u j e m o tako f i z i č n o k o t 
u m s k o d e l o , " j e o b k o n c u dejal 
M i h a Krof i , d i rektor Ere. 

S T A N E V O V K 

htom 

L e t n e k o n f e r e n c e k l u b o v O Z N se j e ude lež i lo 7 0 u d e l e ž e n c e v iz pe t ih k l u b o v , in sicer z 
o s n o v n e šo le A n t o n A š k e r c , Biba R o e c k , Karel D e s t o v n i k Kajuh , Gustav Šil ih in velenjske 
g imnaz i j e . N a v z o č i n i s o bili le č lan i k luba z Rudarskega šo l skega centra . N a k o n f e r e n c i s o 
mladi obsod i l i Avstr i jo k o t č l a n i c o O Z N , ker k o t č lan ica O Z N n e spoš tuje o s n o v n i h 
č l o v e k o v i h pravic in zahtevah , da mora izpolni l i 7 . č l e n državne p o g o d b e . N a sliki: d e l o v n o 
predseds tvo l e t n e k o n f e r e n c e k l u b o v O Z N . 

V SOBOTO, SO ČLANI KLUBA OZN POČASTILI OBLETNICO 
USTANOVITVE OZN 

24. oktober — dan OZN 
Brglez , Franc Kasesn ik , A n g e l c a 
Lenar t , V i d k o P e č n i k , Franc 
V o v k , Alojz D o l i n š e k , Krista 
K o r u n , Marta D v o r š a k , A n a Na-
t e k , J o ž i c a Rehar , Marija S t r o p -
n i k , Štefani ja Krevze l , J o ž e f a 
P e t e k in Marija Žel ig. 

J o ž i c a O b u in Ivan S t r o p n i k 
s ta za dvaj se t l e tno z v e s t o b o k o -
l e k t i v u pr ejela s p o m i n s k i darili 
I v o A n t a l , Z o f k a Miklavž ina , 
G u s t a v Verde l j , Franc M o h o r , 
Miha V a l e n c i , Hedvika Berk , 
Miha K r o f i , Dar inka R o g o v n i k , 
J o ž e Plazi , Vera Miklavc in Kri-
s ta V e n g u s t , ki s o zves t i k o l e k -
t i v u ž e o d vsega z a č e t k a , p a s o 
o b j u b i l e j u prejeli p o s e b e j za t o 
p r i l o ž n o s t i zde lane p l a k e t e . Po-
s e b n o p r i z n a n j e s o podel i l i t u d i 
k m e t o m k o o p e r a n t o m Krist lu 
Kuharju , Ivamu A p a t u in J o ž e t u 
D r e v u za d o l g o l e t n o d e l o v zad-
ružniš tvu . S . V . 

V zadnj ih d n e h druge s v e t o v n e vojne so sestavili l i s t ino . 
Sklenil i s o , da b o 2 4 . o k t o b e r d a n Združenih narodov . V 
listini je še p o s e b e j p o u d a r j e n o , da se morajo vse države 
č lan ice O Z N borit i za o h r a n i t e v miru in varnost i , razvijati 
prijateljske o d n o s e m e d n a r o d i , z m e d s e b o j n i m s o d e l o -
vanjem reševati m e d n a r o d n e , e k o n o m s k e , s o c i d n e , ku l turne 
in humani tarne p r o b l e m e . L e t o s j e m i n u l o 31 let o d 
us tanovi tve O Z N . V t e h l e t ih pa s e j e š tev i lo č lan ic p o v e č a l o 
o d 51 na današnjih 1 4 4 . 

V s p o m i n na ta dan so 
pripravili v s o b o t o na o s n o v -
ni šoli A n t o n Aškerc v Ve le -
nju e n o d n e v n i seminar za 
vse č lane k l u b o v O Z N v naši 
o b č i n i . Najprej j i m je novi -
nar Uroš Lipovšek predaval 
o n e u v r š č e n o s t i in o 5 . k o n -
ferenci n e u v r š č e n i h . N a t o s o 
počas t i l i dan O Z N s pro-
slavo, v kater i s o se s p o m n i l i 

tudi k o r o š k i h S lovencev in 
gradiščanskih Hrvatov. Med 
drugim so dejali: „Koroški 
S l o v e n e c je p lačal ve l ikanski 
krvni davek v boju proti 
n a c i s t i č n e m u in faš ist ič-
n e m u mračnjaš tvu , še v e d n o 
pa upa v n o v svet , svet brez 
vojn , brez nasilja, v svet s p o -
štovanja s v o b o d e , e n a k o -
pravnost i vseh ljudi ne g lede 

na n a r o d n o s t , vero in barvo 
k o ž e . T i s o č l e t n a nasilja ger-
manizac i je , raznarodovanje , 
m n o ž i č n a preseljevanja v 
času nac i s t i čne Avstrije in 
grožnja z as imilaci jo ne 
b o d o un ič i l e s lovenskega 
č l o v e k a . V boju za nj ihove 
n a r o d n o s t n e pravice j ih p o d -
p iramo tudi mi , mladi borci 
za mir in e n a k o p r a v n o s t v 
s v e t u . " 

O b tej pr i ložnost i so imel i 
č lani k l u b o v O Z N velenjske 
o b č i n e še l e t n o k o n f e r e n c o , 
nato pa j i m je Igor Kerste in , 
član sekretariata RK K O Z N 
predaval o organizacij i zdru-
ženih n a r o d o v . 

M. T A M Š E 

SOLI 
p u s t , ki pa ga b o d o izkorist i l i v 
ta n a m e n , da b o d o pomagal i 
s o c i a l n o š ibk im o t r o k o m pri 
n a k u p u šo lsk ih p o t r e b š č i n . Prav 
t a k o pa s o zbrali n e k o l i k o v e č 
denarja , k o t so ga rabili. Že l i jo 
nabav i t i dvojne u č b e n i k e , t a k o 
da j i h u č e n c e m ne bi b i lo po-
t r e b n o prenašati o d d o m a v 
š o l o . S t e m bi j ih l epše ohranil i . 

M.T. 

D O B R E V O L J E N A N A -
B O R : iskrive k o n j i č e j e s icer 
zamenjal traktor, pa z a t o v 
p o n e d e l j e k ni b i l o n i č manj 
v e s e l o , k o s o o semnajs t l e tn i 
mlad in i č i prihajali na n a b o r 
ah na „ š t e l u n g o " , k o t še 
danes radi r e č e m o . V ve-
s e l e m r a z p o l o ž e n j u , o b 
spremljavi h a r m o n i k e in z 
v r č e m d o m a č e g a vina v roki 
so čaka l i , da j ih b o vojaška 
komis i ja spozna la za s p o s o b -
ne braniti d o m o v i n o , braniti 
d o s e ž k e n j ihov ih o č e t o v pa 
tudi že d e d o v . 

PROGRAMSKO VOLILNA KONFERENCA 
OSNOVNE ORGANIZACIJE ZSMS ŠOŠTANJ: 

Mladi polni elana 
V pe tek ( 2 2 . 1 0 . ) j e ime la o s n o v n a organizacija Z S M S 

Šoš tanj svo jo r e d n o programsko in v o l i l n o k o n f e r e n c o . 
K o n f e r e n c i s o prisostvoval i tudi predstavniki d r u ž b e n o -
p o l i t i č n i h organizacij iz Šoštanja — predsednik KS Mi loš 
V o k , predsednik S Z D L Martin P r i m o ž i č , predstavnik P D 
Šoštanj in predsednik 0 0 Z S M S Merxa , T O Z D j>rodaja 
Šoštanj Franc V i d e m š e k , s k a t e r o mladi iz Šoštanja 
tesneje sode lu je jo . Žal se vabi lu ni odzva l predstavnik 
o b č i n s k e k o n f e r e n c e Z S M S V e l e n j e . 

O b tej pr i ložnost i s o mladinc i Šoš tanja k r i t i č n o pregle-
dali in oceni l i svoje d e l o v z a d n j e m o b d o b j u in sprejeli 
program dela za l e t o 1 9 7 7 . Izvol i l i s o tudi n o v o v o d s t v o , 
za predsednika pa izbrali Rajka Zalezn ika . 

Čeprav je aktiv dokaj mlad, saj je bil ustanovljen v sredini leta 
1974, se je že dobro vključil v delo na družbenopol i t ičnem, 
kul turnem in špor tnem, pa tudi drugih področj ih življenja KS 
Šoštanj, bodisi da hočejo m! adi s tem popestriti svoje življenje ali 
prispevati k razvoju KS. Pri tem je posebej pohvale vredno to, da 
si mladi sami, s svojim delom, ustvaijajo sredstva, ki jih med 
drugim nesebično namenjajo za razne kulturne prireditve. Tako 
so se ob novem letu spomnili starejših občanov, ob dnevu žena pa 
so pozdravili matere iz svojega kraja. Izredno uspela je tudi 
prireditev mladina poje in igra. V veliko p o m o č pri delovanju na 
kul turnem področju sta j im bila Milka Jarnovič in Tone Rep. 

Člani 0 0 ZSMS Šoštanj so edini v tem kraju, ki skrbijo za 
razvedrilo mladih. 

Da pa ni le zabava njihova edina skrb in cilj, so dokazali z 
udeležbo kar na petih delovnih akcijah v.domače ni kraju. Posebej 
velja omeniti njihovo pomoč pri urejanju okolice kulturnega 
doma in pri pripravljanju bazena za kopalno sezono. TVD 
Partizanu iz Šoštanja pa so pomagali, da je rokometno igrišče 
dobilo novo elektr ično napeljavo. 

To je le del njihovega dela, ki je imel največji odmev v 
družbenem življenju v Šoštanju. Svoje delo pa nameravajo v 
bodoče še popestriti. Njihova prva naloga bo še vnaprej pritegniti 
v aktiv in k sodelovanju čimveč mladih, da bodo v bodoče kos 
tudi zahtevnejšim nalogam. Trudili se b o d o ohranjati tradicije 
NOB in skrbeli za čimboljšo obrambno pripravljenost mladine. 

Tudi na kulfUmem področju so si zastavili obsežnejši program. 
V novembru bodo organizirali prireditev naši zbori pojo, pričeli 
pa so pripravljati uprizoritev vesele igre. 

Mladi Šoštanjčani so torej polni delovnega elana. Ob pomoči 
KS Šoštanj, kulturne skupnosti in ostalih družbenopoli t ičnih 
organizacij so doslej uspešno premagovali ovire. Zato upajo, da 
bodo tudi v bodoče deležni razumevanja krajanov pri zadovo-
ljevanju njihovih skupnih potreb in interesov. VITO KUMKR 

• SEJA PREDSEDSTVA OBČINSKEGA SVETA 
ZVEZE SINDIKATOV VELENJE: 

Uspešno 
uresničevanje nalog 
Predseds tvo o b č i n s k e g a sveta Zveze s i n d i k a t o v Ve len je j e 

na ponede l jkov i seji obravnavalo nadaljnje na loge s i n d i k a t o v 
in z v e z e s i n d i k a t o v o b č i n e pri uveljavljanju vseb ine z a k o n a o 
z d r u ž e n e m de lu ter preg ledalo , k a k o . p o t e k a uresn ičevanje 
na log iz d e l o v n e g a načrta o b č i n s k e g a sveta Z S S V e l e n j e za 
l e tos . Razpravljali s o tudi o so l idarnos tn i p o m o č i P o s o č j a . V 
zvezi s t e m so poudari l i , da s o de lovn i ljudje naše o b č i n e 
dos lej pokazal i ve l iko s t o p n j o so l idarnos t i , saj s m o pred-
v ideni z n e s e k p o m o č i precej presegli že v prvem k r o g u . V 
zvezi z drug im k r o g o m p o m o č i , m e d ka ter im naj bi vsak 
z a p o s l e n i v naši o b č i n i prispeval za P o s o č j e še e n e n o d n e v n i 
zas lužek (v nekater ih de lovn ih organizaci jah s o delavci t o že 
s tori l i ) , pa s o č lani predsedstva izrekli prepr ičanje , da b o m o 
v vsej o b č i n i v najkrajšem č a s u izpolni l i tudi to sol idar-
n o s t n o d o l ž n o s t . 

Pri pregledu opravljenih n a l o g iz de lovnega načrta o b č i n -
skega sveta Z S S Velenje za l e t o s so u g o t o v i l i , da s o o b č i n s k i 
svet , p r e d s e d s t v o , o b č i n s k i organi - skratka, vse o b č i n s k e 
organizacije s indikata v r o k u , ki je bil d o l o č e n z d e l o v n i m 
n a č r t o m , uresnič i le v g lavnem vse na loge . T o velja zlasti 
poudari t i z a t o , ker so se moral i pri nekater ih akci jah, k o t na 
primer pri akciji za uresn ičevanje vseb ine samoupravl janja , 
s tabi l izac i jo gospodars tva , i z v e d b o javne razprave o z a k o n u o 
z d r u ž e n e m de lu , s indikat i z e l o angažirati . O b t e m so sprejeli 
sk lep , da morajo komis i j e o b č i n s k e g a sveta d o 10 . n o v e m b r a 
izpo ln i t i na loge v zvezi z uveljavljanjem vseb ine z a k o n a o 
z d r u ž e n e m delu o z i r o m a na loge , ki s o d o l o č e n e v opera-
t i v n e m n a č r t u , o b č i n s k i odbor i pa m o r a j o t o storit i d o 2 5 . 
n o v e m b r a . S . V . 

IZ STAREGA VELENJA 

KDAJ NOV MOST? 
Kakor v e č i n o krajevnih s k u p n o s t i v naši o b č i n i , t a k o tudi 

krajevno s k u p n o s t Staro Ve lenje m o č n o tare prostorski 
p r o b l e m . D r u ž b e n o p o l i t i č n e organizacije v tej K S bi n u j n o 
po trebova le za bol jše in uspešnejše de lovanje svoje p r o s t o r e , 
saj t r e n u t n a rešitev — zbirajo, se v gas i l skem d o m u , kjer s o 
sicer d o b r o d o š l i — ne nudi dovol j dobrih u s p e h o v . 

V krajevni skupnosti Staro Velenje deluje več družbenopoli t ičnih 
organizacij. Njihova angažiranost pa je različna. Precej graje bi morali 
biti deležni posamezni delegati, ki se kljub številnim vabilom še niso 
udeležili nobenega sestanka. Oči tno je , da nekateri - ne le v tej 
krajevni skupnosti - sprejemajo določene funkcije brez vsakega 
namena delovati. Na tak način pa tudi močno škodijo nadaljnji 
izgradnji samoupravnih socialističnih odnosov v naši družbi. 

Sprejeti delovni načrt predvideva ureditev prostora za delo 
družbenopoli t ičnih organizacij. S sredstvi, ki jih bo ta krajevna 
skupnost dobila od komunalne interesne skupnosti , bodo uredili 
odvodnjavanje in kanalizacijo na Ljubljanski ccsti. Uredili bodo tudi 
cesto na grad ter parkirne prostore pred Vegradom. Morali bodo tudi 
komunalno urediti parcele v Trebusah. Tam je predvidena izgradnja 
obrtnega centra, ob n jem pa bo pot rebno zgraditi parkirišče za 
tovorne in osebne avtomobile. Nujno je popravilo mosta čez Pako, ki 
je v zelo slabem stanju in že podrt ter je tako vprašanje varnega 
prevoza čezenj precej pereče. g £ 

IZ ŠMARTNEGA OB PAKI 

KOMEMORACIJA OB DNEVU MRTVIH 

V ponedeljek, dne 1. novembra, bo v Šmartnem ob Paki ob 14. uri 
pred spomenikom NOB žalna slovesnost, s katero bodo Šmarčani 
počastili spomin na padle borce NOV in žrtve fašističnega nasilja. Na 
slovesnosti bodo nastopili pioniiji osnovne šole Šmartno ob Paki in 
domači pevski zbor. ^ KOTNIK 

IZ PODKRAJA-KAVČ 

PEREČE POMANJKANJE DENARJA 

V krajevni skupnosti Podkraj - Kavče so letos izpolnili le del 
nalog, ki izhajajo iz srednjeročnega načrta do leta 1980. Asfaltirali so 
namreč le 500 metrov ceste do pokopališčal in dogradili manjše 
otroško igrišče. Nameravali so tudi začeti gradnjo ceste od transfor-
matorske postaje na Ložnico, pa so pričetek gradnje morali preložiti 
na začetek prihodnjega leta. Gradnje ceste ne morejo začet i , preden 
ne uredijo kanalizacije na trasi, ki je predvidena za cesto. Za projekt 
kanalizacijske urediive (gre za pet ali šest starih milijonov) je 
zmanjkalo denarja, investitorja pa krajevna skupnost zaenkrat še ni 
našla. Poleg tega je še vprašanje, če bo območna interesna vodna 
skupnost dovolila priključek te kanalizacije. Vseeno krajani r ačuna jo , 
da bodo problemi pred gradnjo rešeni do konca tega leta in da bo v 
prihodnjem letu akcija s 'ekla, seveda ob velikem deležu prosto-
voljnega dela. 

SKRB ZA ČISTO OKOLJE 
* 

Krajani Kavč in Podkraja se zavedajo, da je akcija za čiščenja in 
varstvo okolja nujno potrebna, sicer se lahko izgubimo v velikih 
količinah odpadkov, k i j i h nenadzorovano odlagamo. Zato so že letos 
hoteli očistiti svojo okolico, pa so akcijo prestavili na kasnejši čas, 
ker morajo najprej urediti odvoz smeti iz krajev, sicer bi lahko takšne 
očiščevalne akcije organizirali na tekočem traku. Odvoz smeti bodo 
poskusili vpeljati v naslednjem letu - seveda s pogojem, da se bodo 
krajani sporazumeli kako odlagati smeti ali v kesone ali pa v kante. 

V. VRBIČ 



L i g a š k a t e k m o v a n j a 

NOGOMET 

Pomembna zmaga 
N o g o m e t a š i Šmartnega s o 

u s p e š n o preskoč i l i e n o tež j ih 
zaprek v s lovensk i l igi . Na do -
m a č e m igrišču s o premagali Po-
horje iz R u š z r e z u l t a t o m 3 : 1 
( 0 : 0 ) . Po razmerju m o č i na 
terenu bi z m a g a d o m a č i n o v lah-
k o bila še z n a t n o višja, saj že v 
prveip delu igre n i s o znali i zko -
ristiti nekaj idea ln ih pr i ložnos t i . 
Prvi s o prišli v v o d s t v o gost je p o 
e n e m hitr ih pro t inapadov . Le 
p e t m i n u t kasneje Reberšak s 
s t r e l o m z glavo rezultat i z e n a č i . 

V t e m o b d o b j u s o Š m a r č a n i 
imel i a b s o l u t n o p r e m o č in re-
zu l ta t tega je bil v o d e č i z a d e t e k 
M o t o h a , k o j e z l e p i m s t r e l o m s 
k a k i h petnajst m e t r o v premagal 
g o s t u j o č e g a vratarja. K o n č n i re-
zultat srečanja j e postavi l Praš-
nikar iz e n a j s t m e t r o v k e , p o t e m 
k o s o ga zrušili v k a z e n s k e m 
p r o s t o r u . 

V n a s l e d n j e m k o l u igrajo 
Šmarčan i z R u d a i j e m iz Trbo-
v e | j - J. K R A J N C 

Četrta zmaga Rudaija 
V o s m e m k o l u s l o v e n s k e n o -

g o m e t n e lige s o V e l e n j č a n i do-
segli č e t r t o z m a g o in t a k o s o z 
11 t o č k a m i na t r e t j e m m e s t u 
na lestvic i . Pred v e č k o t 1 0 0 0 
gledalc i s o na s v o j e m igrišču 
premagali enajs ter ico Slavije iz 
V e v č z r e z u l t a t o m 3 : 0 ( 1 : 0 ) . 

Kl jub prepr ič l j ivemu re-
zu l ta tu pa d o m a č i n o g o m e t a š i 

Lestv ica S N L p o 8 . k o l u : 
Mura 
Rudar ( T ) 
Rudar ( V ) 
Pohorje 
Kladivar 
Litija 
Š m a r t n o 
Izola 

Ž e l e z n i č a r 
Pr imoi je 
Ilirija 
Slavija 

• ROKOMET - MOŠKI 

n i s o bleste l i , saj s o bili gos t je iz 
V e v č slab naspro tn ik . 

G o l e s o dosegl i : S tavanov ič 
in N e d e l j k o v i č . V nas l ednjem 
k o l u igrajo V e l e n j č a n i v Litiji . 

Rezul ta t i os ta l ih srečanj: 
Kladivar:Lit i ja 0 : 1 ( 0 : 0 ) , Že l ez -
n i čar : Izo la 1 : 2 ( 0 : 2 ) , Primor-
je :Mura 2 : 6 ( 0 : 3 ) , I l irija:Rudar 
( T ) 0 : 4 ( 0 : 2 ) . R . Ž E V A R T 

8 7 0 1 2 5 : 8 14 + 1 7 
8 4 3 1 1 5 : 6 11 + 9 
8 4 3 ,1 1 2 : 4 11 + 8 
8 5 1 2 1 5 : 1 2 1 1 + 3 
8 4 2 2 1 6 : 7 1 0 + 9 
8 3 3 2 9 : 8 9 + 1 
8 4 1 3 9 : 9 9 0 
8 1 4 3 8 : 1 6 6 - 8 
8 2 1 5 1 1 : 1 6 5 - 5 
8 1 3 4 1 1 : 1 2 5 - 9 
8 1 2 5 8 : 1 6 4 - 8 
8 0 1 7 4 : 2 1 1 - 1 7 

Jadran - Šoštanj 27:16 (8:6) 

R o k o m e t a š i Šoštanja so v 
K o z i n i že č e t r t i č moral i pr i-
znat i p r e m o č nasprotn ika . 

Šoš tanjčan i s o bili v z a č e t k u 
t e k m e e n a k o v r e d n i , p o o d m o r u 
pa s o d o m a č i r o k o m e t a š i s 
h i tro igro veča l i raz l iko v go l ih 
in t a k o zabelež i l i l e p o z m a g o . 

G o l e za Šoštanj s o dosegl i : F . 
J a n č i č 5 , J . J a n č i č , Majhen , 
K o m p a n p o 3 in Starnik 2 go la . 

R . Ž E V A R T 

po 8. kolu: 

1. SI. Gradec 8 7 0 1 222 :171 14 
2. Jadran 8 6 1 1 200 :173 13 
3. Polet 8 5 1 2 213 :183 11 
4. Minerva 8 5 0 3 2 1 7 : 1 0 7 10 
5. Tržič 8 4 1 3 200 :173 9 
6. Brežice 8 3 3 2 219 :216 9 
7. Šoštanj 8 4 0 4 195:185 8 
8. Ormož 8 3 0 5 185:193 6 
9 . Iskra 8 3 0 5 177:228 6 

10. Mlinotest 8 2 1 5 204 :231 5 
11. Krka 8 1 2 5 291 :210 4 
12. Piran 8 0 1 7 137:190 1 

TRGOVSKO PODJETJE 

nama 
LJUBLJANA, Tomšičeva 2 
T O Z D -
VELEBLAGOVNICA VELENJE 
ob jav l ja prosta d e l o v n a mesta za : 

1. ODDELKOVODJO - oddelka za 
kozmetiko 

2. NAMESTNIKA ODDELKOVODJE -
oddelka obutve in usnjene 
galanterije 

3. NAMESTNIKA ODDELKOVODJE -
oddelka samopostrežbe 

4. SKLADIŠČNEGA DELAVCA 
POGOJI: 
p o d 1. - pos lovodska šola za p roda ja l ce in 5 let delovnih iz-

kušenj na samostojnejših de lovn ih mestih, potrd i lo o 
nekaznovanju, poskusno de lo 2 m e s e c a 

p o d 2. - pos lovodska šola al i šola za p r o d a j a l c e in 4 leta 
in 3 prakse na samostojnejših de lovn ih mestih, poskusno 

de lo 2 m e s e c a 
p o d 4. - n e d o k o n č a n a osnovna šola, poskusno de lo 1 mesec . 
Delo za n e d o l o č e n čas. 
Ponudbe s kratkim živl jenjepisom in dokazil i o izobrazbi in prak-
si spre jema kadrovsko soc ia lna služba pod je t j a 8 dn i po objavi . 

Akcija za organizirano in množično 
smučanje je v polnem teku 

Smučanje se v zdanjih letih v 
Sloveniji čedalje bolj širi. Vzpon 
je odraz številnih činiteljev, med 
katerimi sta vsekakor najpo-
membnejša porast družbenega 
standarda ter prodor miselnosti 
v široke množice o nujnosti re-
kreacije delovnega človeka. 

V Sloveniji je okrog 250.000 
smučarjev, ki so včlanjeni v te-
lesnokulturne organizacije, še 
več pa jih je v sindikalnih organi-
zacijah, v šolah, med študentsko 
mladine in drugimi sloji ob-
čanov. Smučanje je nedvomno 
eden najbolj množičnih športov 
v Sloveniji, saj se tudi drugi 
aktivni športniki pozimi ukvar-
ja jo s smučanjem. 

Vendar pa je bilo v smučar-
skih organizacijah do sedaj vklju-
čenih Te okrog 11.000 članov, 
kategoriziranih tekmovalcev, ki 
se s is tematično - vse leto ukvar-
jajo s tekmovalnim smučanjem, 
pa je samo 2.500. To je vsekakor 
veliko premalo, posebno še," če 
hočemo vzgojiti alpske tekmo-
valce na evropski ravni, junake 
Planice ali tekače, ki bodo kos 
tudi najboljšim v srednji Evrapi. 

Ugotovitev, da že tako skrom-
na sredstva za telesno kul turo 
poberejo zaradi neustreznih in 
drugih tekmovalnih sistemov 
predvsem prevozniške in gostin-
ske organizacije, da pri t em, ko 
gojimo nekakšno navidezno kva-
li teto, ki često ne presega re-
publiških meja, ostaja največji 
del o t rok in mladine in cele 
kategorije odraslih brez vsake 
telesne kulture, so samo nekateri 
najbolj izpostavljeni argumenti, 
ki so zahtevali temeljite spre-
membe. Telesno kul turo mo-
ramo, pa čeprav z radikalnimi 
ukrepi, približati delovnim lju-
dem in o b č a n o m . Tem smer-
nicam sledi tudi smučarska orga-
nizacija, ki si je kot prvenstveno 
nalogo postavila cilje, združiti in 
organizirano voditi vso množico 
smučarjev in ljubiteljev smu-
čanja, ki kot smučarji tek-
movalci ali kot smučarj i - tu-
risti gojijo ta, pri nas že v pra-
vem pomenu besede ljudski 
šport; obenem pa ta šport še bolj 
približati množicam in ga na-
praviti še bolj priljubljenega. 
Takšna akcija pa je že v polnem 
teku: novi tekmovalni sistemi in 
pa sklenjen samoupravni spo-
razum o posebnih ugodnostih za 
člane smučarskih organizacij 
bosta vsekakor smučarski šport 
napravila še bolj privlačen, pred-
vsem pa bo omogočil organi-
zirano dejavnost. 

NOV TEKMOVALI SISTEM 
(tu navajam samo alpsko smu-
čanje) i m a namen poceniti tek-
movanja ob večji skrbi za napre-
dek kvalitetnih športnikov in ob 
široko razvejani mreži rekreacij-

skih tekmovanj , ki bodo zajela 
vse starostne skupine orga-
niziranih in neorganiziranih smu-
čarjev. Osnova novih sistemov je 
uvedba enotnega točkovanja . 
Tekmovanja bodo potekala v 
športno - rekreacijskem in v 
športno - tekmovalnem sistemu 
in to v okviru tekmovalnih skup-
nosti (ki jih bo 8), regij (dve) in 
republike. 

V špor tno - rekreacijskem 
sistemu potekajo tekmovanja 
največ na ravni tekmovalne 
skupnosti , nosilci oz. organi-
zatorji tekem pa so smučars ke 
organizacije, šole, sindikati , KS 
itd. Tekmovalne skupnost i imajo 
podogovoru z vsemi zainteresi-
ranimi dejavniki svoj tekmovalni 
koledar, tekmujejo pa v sta-
rostnih skupinah. Organizacija 
tekmovanj je manj zahtevna kot 
v športno - tekmovalnem si-
s temu, financiranje pa je na pod-
lagi startnin za vsako tekmo-
vanje. V športno - tekmo-
valnem sistemu tekmuje jo tek-
movalci v dveh razr edih: vrhun 
skem in selekcijskem. V vrhun-
skem razredu tekmuje do ločeno 
število tekmovalcev (članov, 
članic, mladincev in mladink), ki 
so si v pretekli sezoni priborili 
največ t o č k . Prvenstvo še vedno 
obstaja v stari obliki, ločeno za 
posamezne kategorije. Pravico 
nastopa na prvenstvu SRS imajo 
vsi tekmovalci vrhunskega raz-
reda ter po 4 najboljši iz vsake 
tekmovalne skupnost i . V selek-
cijskem razredu nastopa prav 
tako določeno število pionirjev 
in pionirk, ki se izbirajo na isti 
način kot v vrhunskem razredu, 
poleg njih pa nastopajo še naj-
boljši po jugo točkah in pa 4 
najboljši iz vsake tekmovalne 
skupnosti . Cicibani in Cicibanke 
nastopajo predvsem v tekmo-
valnih skupnost ih , pa tudi v re-
gijah in enkrat v sezoni na prven-
stvu SRS. Za regionalna tekmo-
vanja ni omejitev. 

Navedeni sistem tekmovanj 
zahteva od smučarskih organi-
zacij veliko mero sodelovanja, 
saj bo treba poskrbeti , da bodo 
zaživele tekmovalne skupnosti , 
ki morajo postati jedro alpskega 
smučanja , iz katerega bomo 
lahko črpali nadarjene tekmo-
valce, vsem ostalim pa zago-
tavljali privlačno zvrst, rekrea-
cije. 

Posebne ugodnosti , ki jih 
imajo člani smučarskih organi-
zacij po samoupravnem spora-
zumu, pa naj bi zagotovile popu-
larizacijo rekreativnega šport-
nega udejstvovanje občanov v 
smučanje , pritegnile čimveč 
občanov v smučarsko rekreacijo 
ter k obisku smučarskih terenov 
in objektov, pomagale vzgajati 
široko m n o f i c n o osnovo, iz ka-
tere bo mogel izhajati kvalitetni 

ROKOMET - ŽENSKE 

Velenje - Preddvor 10:18 (5:7) 

V predzadnjem kolu slovenske 
ženske rokometne lige so Velenj-
čanke na svojem igrišču izgubile 
t ekmo z rokometašicami iz Predvora 
z rezul ta tom 1 8 : 1 0 ( 7 : 5 ) . 

Domačinke se niso mogle uspeš-
no upreti borbenim igralkam Pred-
vora, ki so po zaslugi prodorne 

Šmartno - Kamnik 21:18 (13:6) 

Rokometašice Šmartnega so zabe-
ležile novo pomembno zmago. 
Doma so premagale ekipo Kamnika 
z rezul ta tom 21:18. Skozi vso sre-
čanje je bila prednost v zadetkih 
mnogo večja, saj so domačinke že v 
prvih minutah vodile s petimi za-
detki razlike, ki so jo nato še pove-
čale, predvsem zaradi odličnih pro-
tinapadov Urankarjeve. Pred kon-

• ATLETIKA 

Velenjčani šesti 
Na l e t o š n j e m finalnem k r o s u 

at le t ske z v e z e Sloveni je za po-
kale Dela , ki je b i lo v Murski 
S o b o t i , j e n a s t o p i l o 31 o b č i n -
skih reprezentanc z več k o t 6 0 0 
t ekač i . Tokrat s o pokal osvojil i 
at let i Celja pred Mariborom in 
Kranjem. V e l e n j č a n i pa so se 
uvrstili na 6 . m e s t o . 

Med p o s a m e z n i k i se je naj-
bolj i zkazala Andreja Šverc , ki 

je zmagala v kategorij i starejših 
mlad ink , 9 . j e bila Renata Zu-
p a n č i č . Boljša m e s t a s o dosegl i 
še: v t e k u na 5 0 0 0 m č lani - 2 . 
Peter A n i c ; 5 . Jos ip Š a m u . V 
t e k u pionirjev na 1 0 0 0 m je 
Bogdan Urh bil tretji. Pri mlaj-
ših mlad inc ih - 7 . Franc Mar-
ke l ; 9 . Darko H l u p i č . Med sta-
rejšimi mladinc i pa Lampret 
sedmf . R_ Ž E V A R T 

vrh smučarskega športa v SR 
Sloveniji, pomagati pri vzgoji 
vrhunskih tekmovalcev, krepiti 
zdravje občanov in pa pospešiti 
prodajo športnih izdelkov do-
mače proizvodnje. JJgodnosti, ki 
jih imajo člani smučarske orga- ., 
nizacije pa so: 

- zavarovanje za primer ne-
zgode, 

- popust na maloprodajno 
ceno v višini 1 0 % pri nakupu 
zimskošportne opreme (smuči, 
smučarski čevlji, perilo, kombi-
nezoni itd.) ter 1 0 % popust pri 
storitvah žičnic delovnih organi-
zacij, ki so podpisnice spora-
zuma. Te ugodnosti lahko uve-
ljavlja vsak član smučarske orga-
nizacije ob predložitvi članske 
izkaznice in ustreznega bona. 
Članarina za leto 1 9 7 6 / 7 7 znaša 
za odrasle 150,-din, za mladino 
do 15 let pa 60 , -d in . 

Podpisniki sporazuma so: 
Elan Begunje, Alpina Žiri, Toper 
Celje, Rašica Ljubljana, Plete-
nina Ljubljana, Almira Radov-
ljica, Slovenijašport Ljubljana, 
Nama Ljubljana, Kokra Krani, 
Mercator Ljubljana, Tehnomer-
kator Celje, Zavarovalnica Sava 
Ljubljana, Nanos Postojna, Slo-
venske žičnice. 

Pomembno je vsekakor pri 
tem poudarit i , da lahko vso smu-
čarsko opremo kupite s po-
pustom tudi v velenjski Nami, 
kjer vam bodo radi postregli z 
najnovejšimi modeli smučarske 
opreme, z nasveti, predvsem pa z 
veliko in pestro izbiro. 

Osnovne smučarske organi-
zacije in Smučarska zveza Slo-
venije pričakujejo z akcijo 
„Smučarska izkaznica" do-
Kajšnje povečanje članstva. Ne-
dvomno se bodo smučarskim 
organizacijam priključile sindi-
kalne smučarske sekcije, ki bodo 
v smučarski izkaznici iskale 
ugodnosti, v klubih, na katere se 
bodo naslonile, pa s trokovno 
pomoč . To pomoč bodo klubi 
vsekakor rade volje nudili. 

TONE HRIBAR 

KINO 

Markunove (dosegla je kar I I golov) 
nadigrale Velenjčanke. V ekipi Ve-
lenjčank se je poznala odsotnost 
Pocajtove, ki se je v zače tku tek-
movanja poškodovala. 

Gole so dosegle: Podpečan 6, 
Podbregar in Tekavc po 2. 

R. ŽEVART 

cem srečanja pa so gostje zaigrale 
presing in uspele omiliti poraz. Za-
datke za Šmartno so dosegle: Uran-
kar 7, Kolenc in Šmerc po 6 ter Meh 
in Gril 1. 

V naslednjem kolu jih čaka derbi 
srečanje v Novem mestu s tam-
kajšnjo Krko, vodečo v slovenski 
rokometni ligi. KRAJNC 

Košarkarji 
za točke 

Košarkarji Elektre iz Šoštanja 
ki so pred nedavnim uspešno 
končal i tekmovanje v regijski ligi 
in se tako uvrstili v prvo slo-
vensko ligo bodo 6. novembra 
startali v novem tekmovalnem 
okolju. 

Za Elektro bodo nastopili: 
Stanko Breznik, Peter Breznik, 
Stanko Polovšek, Rudi Jerič , 
Boris Fuerst, Marjan Kristan, Mi-
lan Hliš, Bogdan Petek, Milan 
Verdnik, Aleksander Topolšek, 
Savo Holešek, Damjan Hočevar, 
Bojan Glavnik Dušan Kerbič, 
Janko Jošt , Srečko Jošt , Kle-
menak Bogdan, Bojan Ramšak, 
Damjan Obreza, Jože Vajdl. 

Razpored tekem slovenske 
košarkarske lige. Prvi del 
1 9 7 6 / 7 7 . 

6. nov. 76 Elektra:Ježica 
13. nov. 76 Jesenice:Elektra 
20. nov. 76 Elektia:Vrhnika 

4. dec. 76 Domžale:Elektra 
8. ,dec. 76 Elektra:Dolenjska 

11. dec. 76 Trnovo:Elektra 
18. ,dec. 76 Elektra:Rudar 
25. ,dec. 76 Pomurje:Elektra 

8. jan. 77 Elektra:Kras 
15. jan . 77 Elektra:Fruktal 
22. jan . 77 Branik:Elektra 

M.NATEK 

KINO VELENJE 
29.10. - petek ob 17.30 in 

19.30, ameriška kriminalka, 
YAKUZA 

30.10. - sobota ob 17.30 in 
19.30 italijanski pustolovski film 
RAZUZDANI. Režija: Anthony 
Dawson. Igrata: Tom Scott, 
Fred Harris 

31.10. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 italijanski pustolovski film 
RAZUZDANI 

1.11. - ponedeljek ob 17.30 
FILMSKA PREDSTAVA OD-
PADE 

2.11. - torek ob 17.30 in 
19.30 ameriška kriminalka Ka-
liber 20 za specialista. Režija: 
Mike Cimeno! Igrata: Clint 
Eastwood, George Kennedy 

3.11. - sreda ob 17.30 ifl 
19.30 ameriška kriminalka KA-
LIBER 20 ZA SPECIALISTA 

4.11. - četr tek ob 17.30 in 
19.30 ameriški pustolovski film 
STEZA SLONOV. Režija: Vi-
ljem Diterly. Igrata: Elizabeth 
Taylor, Den Endruz 

5.11. - petek ob 17.30 in 
19.30 ameriški pustolovski film 
STEZA SLONOV 

6.11. - sobota ob 17.30 in 
19.30 ameriški pustolovski film 
METULJ. Režija: Franklin 
Schaffner . Igrata: S t n j 
McQueen, Dustin Hoffman 

7.11. - ne.delja ob 17.30 in 
19.30 ameriški oustplovski film 
METULJ 

KINO ŠOŠTANJ 
30.10. - sobota ob 19.30 

maeriška komedija MOČNEJŠI 
OD MAFIJE Režija: Philipe 
Bantoni. Igrata: Roj Shajder, 
Viktor Arnold 

31.10. - nedelja ob 17 in 
19.30 ameriški ljubezenski film 
VELIKI GEDSBI. Režija: Jack 
Clayton. Igrata: Robert Red-
ford , Mia Farrow 

3.11. - sreda ob 19.30 ame-
riški pustolovski film STEZA 
SLONOV. Režija: Viljem Di-
tej ly . Igrata: Elizabetha Taylor, 
Den Endruz 

4.11. - četr tek ob 19.30 
ameriška kriminalka KALIBER 
20 ZA SPECIALISTA. Režija: 
Mike Cimeno. Igrata: Clint; 
Eastwood, George Kennedy 

5.11. - petek ob 19.30 amer-
iški pustolovski film METULJ. 
Režija: Franklin Schaffner . Igra-
ta: Steve NxQueen, Dustin 
Hoffman 

6.11. - sobota ob 19.30 jugo-
slovanski vojni film VRHOVI 
ZELENGORE. Režija: Zdravko 
Veimirovič: Igrata: Sergej Bon-
darčuk, Žozefina Capli 

7.11. - nedelja ob 17 in 
19.30 italijanski vestem TIHI 
MAŠČEVALEC. Režija: Guido 
Celano. Igrata: Edmond Purdon, 
Michaela Pignatelli 

KINO - DOM KULTURE 
2.11. - torek ob 20 uri ame-

riška drama (ljubezenska) VE-
LIKI GETSBY. Režija: Jack 
Clayton. Igrata: Robert Red-
ford , Mia Farrow 

8.11. - ponedeljek ob 20 uri 
jugoslovanski vojni film VRHO-
VI ZELENGORE. Režija: 
Zdravko Velimirovič. 

Prodam dvostanovanjsko hišo 
v Šoštanju, Partizanska 11. Na-' 
slov v uredništvu. 

Mamica z enim o t rokom išče 
sobo v Velenju ali bližji okolici. 
Naslov v uredništvu. 

Obveščam vse lastnike malih 
gospodinjskih aparatov, da 
opravljam servisne usluge za gos-
podinjske aparate, za Elmine 
tudi v garancijskem roku . De-
lovni čas od 16. - 19. ure, razen 
ob sobotah. - ELMA RO-
VENTA - servis, Franc Vetrih, 
Paka 42 , Velenje. 

i 

Povratno srečanje 
med slepimi športniki 

Kopra in Celja 
V Velenju je bilo preteklo nedeljo povratno srečanje med 

športnima ekipama zveze slepih Kopra in Celja. Najprej so na osnovni 
šoli Anton Aškerc odigrali tekmo z zvenečo žogo, ki so jo po 
dvajsetih minutah igre dobili Celjani z rezul ta tom 6:4. Najboljši 
strelec je bil s štirimi zadetki Celjan Maijan Štraus. 

Tekmovanje so nadaljevali v hotelu Paka s kegljanjem, kjer so bili 
boljši gostje iz Kopra, saj so zmagali z razliko 86 kegljev 
(1254:1168) . Najboljši posameznik je bil Janez Mahne, k i j e podrl 
407 kegljev. 

V šahu pa sta se ekipi pomerili pri Košanu v Crnovi, kjer so 
ponovno zmagali Celjani, tokrat z rezul ta tom 4,5:2 ,5 . 

Po tekmovanju so imeli skupno kosilo, s katerim jih je br ezplačno 
gostil Ivan Košan, za kar se mu člani Zveze slepih najlepše 
zahvaljujejo. 

Športniki Celja in Kopra so se dogovorili da bodo ta srečanja 
postala tradicionalna. EDVARD VODEB 



gS £ 4$; 

»PAKA« Velenje 
ZA LEPŠO OKOLICO HIŠE, LASTNO 
USTVARJALNOST - IZDELKI V E G R A D 

V V e g r a d u Ve len je T O Z D G R A D B E N A I N D U S T R I J A i z d e l u j e m o vrsto i z d e l k o v , k i s o 
zanimivi za la s tn ike in graditelje s tanovanjsk ih hiš . Ž e l i m o n u d i t i i n d i v i d u a l n e m u gradite l ju 
č i m v e č i zde lkov , -k i si j i h l a h k o z druž insk imi č lan i s a m vgradi v svoj nov i d o m . 

jugobanka 
kreditna banka koper 
kreditna banka maribor 
ljubljanska banka 

v oktobru sije sonce, ki greje 
pozimi 

Kolektiv Ljubljanske banke, 
podružnice Velenje čestita vsem obča-
nom ob dnevu varčevanja 31. oktobru, 
posebno tistim, ki poslujejo z nami 

Občane obveščamo, da bo poslovalnica 
Ljubljanske banke v Velenju - Šaleška 18 
in v Šoštanju poslovala tudi v soboto 31. 
oktobra od lO. do 13. ure. 

Ljubljanska banka -
podružnica Velenje 

BETONSKI TLAKOVC1 so 
zelo primerni za t lakovanje dvo-
rišč, poti , parkirnih prostorov, 
pločnikov i td . So trajni , ni po-
t rebno vzdrževanje, polaganje je 
enostavno. S kombinaci jo tla-
kovcev v raznih barvah je možno 
zelo estetsko urediti okolico 
hiše. Pri raznih prekopavanjih 
lahko tlakovce odstranimo brez 
velikega truda in j ih kasneje zo-
pet položimo na prvo tno mesto. 

RAVNE S T O P N I C E 

M O N T A Ž N E TERACO 
STOPNICE izdelujemo v dveh 
oblikah, kot „ L " stopnice in kot 
ravne stopnice. Obe obliki izde-
lujemo v dveh standardnih di-
menzijah, lahko pa se dimenzije 
prilagodijo tudi želji kupcev. 
Montaža stopnic je enostavna in 
hitra, brez nadležnega prahu. 

V oktobru sije 
sonce, ki greje 
pozimi 

TRAVNE PLOŠČE so name-
njene za ohranitev zelenih po-
vršin, ker vožnja in hoja po njih 
ne ovira rasti trave. Zato jih 
uporabl jamo za urejanje parkir-
nih prostorov, poti , dvorišč. Po-
vršine lahko t lakujemo samo s 
travnimi ploščami, ali pa v kom-
binaciji s tlakovci. Travne plošče 
so primerne tudi za izdelavo 
vrtnih ograj, balkonskih ograj, 
predelnih s ten, prezračevalnih 
podstrešnih oken in za druge 
arhi tektonske rešitve. Velikost 
plošče je 4 8 x 3 2 x 8 cm. 

s. 

GOSTINSKO PODJETJE 

Proizvodno gradbeno podjetje 

GRADNJA ŽALEC 

in si tako uslvarite topel jn prijeten videz vaših prostorov. 

SCHIEDEL odprti kamin v dveh izvedbah, je akumulacijsko toplotno telo, saj nakopičeno toploto po-
stopoma odda ja v prostor. Nudimo vam doma izpopolnjeno izvedbo doslej uvoženih izdelkov. Posebno 
izdelan temelj izboljšuje dovod zraka in s tem izgorevanje. Pripadajoči kovinski deli so iz kvalitetnih 
materialov in estetsko oblikovani. Kljub vsem izboljšavam je cena enaka in že več let nespremenjena. 
Na vašo željo dobavl jamo tudi ročno kovane dodatke kot poseben okras vašemu domu. * 

PROIZVAJAMO. PRODAJAMO. MONTIRAMO 
P r o i z v o d n o gradbeno podjetje G R A D N J A , Žalec , Aškerčeva 4 , tel. št. (063) 710-740 . 710-
783, 710-782 . 

Enota : 
P r o i z v o d n j a in prodaja gradbenih materialov Latkova vas o n Prebo lda ?> >(063) 
7 2 2 — 0 2 7 . ' 

Naše p r o i z v o d e l a h k o k u p i t e v vseli p r o d a j a l n a h g r a d b e n i h m a t e r i a l o v . 

Obvešča cenjene goste, da bo v mesecu novem-
bru v nočnem baru hotela »PAKA« nov barski spo-
red, v katerem nastopajo priznani artisti in plesalci. 

O DUO »PAMAN« 
O PLESALKA »HATIDŽA« 
O DUO »ATLAS« 

Zabaval vas bo kvartet »TRILEKSI«. 

Nočni bar je odprt vsak dan, razen ob ponedeljkih 
od 21. do 2. ure. 

Barski spored se prične ob 23.30 uri. 
VLJUDNO VABLJENI! 

Združite prijetno s koristnim! 
Olepšajte si svoje stanovanje s 

SCHIEDEL ODPRTIMI KAMINI 



Komentar tedna 
zadnjem planu, da so z njo 
seznanjeni le posamezniki, 
večini pa je za to prepušče-
no, da se sestanka formalno 
udeleži v vlogi zvestega po-

tiziranost medsebojnih od-
nosov, pomanjkanje čuta 
odgovornosti in še na mar-
sikaj. samoupravljavec, ki 
niti približno ne ve, zakaj je 
dvigoval svojo roko, za kaj 
samoupravljavec, ki niti pri-
bližno ne ve, zakaj je dvigo-

slušavca ali pa da ga „špri-
ca", 

Pa tudi v nepripravljenosti 
posameznih sestankov tičijo 
ostri družbeni kazalci, ki po-
navadi kažejo na zbirkokra-

val svojo roko, za kaj je dajal 
pristanek. 

In temu je napovedala 
„ vojno" tudi SZDL. Sevedi 
pa tudi dolgovezenju, ki je 
neposreden rezultat slabo 

pripravljenih sestankov. Za-
radi vezenja otrobov pa trpi 
delovni čas (ponekod so se-
stanki še vse prepogosto 
med delovnim časom), trpi 
učinkovitost dela. Slednjo 
pa hudo potrebujemo, če 
želi,mo uresničevati vse tiste 
razvojne naloge, ki so pred 
nami. 

Tudi na sestankih je po-
trebno pregledovati preho-
jeno pot; vendar morajo biti 
javni, dobro pripravljeni, 
vsakdo mora imeti možnost, 
da pove svoje (kritično) 
mnenje, brez nevarnosti, da 
se bo zato izpostavil pred na 
primer „vodilnim". Sestan-
kovanju zaradi sestanko-
vanja pa moramo narediti 
konec. Enkrat za vselej. 

MILAN MEDEN 

• REKLI SO TE DNI: 

J U R E BILI C: 
— Z us tavo , še posebe j pa z z a k o n o m o z d r u ž e n e m d e l u , 

s m o si ustvarili m o ž n o s t i n e s a m o za reševanje ve l ik ih stvari , 
ve l ikih p ro jek tov , t e m v e č tudi za reševanje m a j h n i h , n a v idez 
d r o b n i h zadev . 

M A R J A N R O Ž I C : 
— B i s t v e n o j e , da v v s a k e m k o l e k t i v u temel j i t e je s p o z n a j o , 

v k a k š n e m p o l o ž a j u s o delavci g l ede n a vse druge subjekte 
gospoda i j en ja in kaj se dogaja v vsakdanji praksi, predvsem v 
p r o i z v o d n i h o d n o s i h . Pred n a m i j e z u s t a v o in z a k o n o m o 
z d r u ž e n e m de lu j a s n o začr tana p o t razvoja s a m o u p r a v n i h 
o d n o s o v , na kater i l a h k o združen i delavci s t a b i l n o g o s p o -
darijo. 

M L A D E N O L J A Č A : 
— Razvoja s a m o u p r a v n i h o d n o s o v si v naši družbi n e 

m o r e m o zamis l i t i , zlasti še n e v kulturi brez knj ige in n jene 
p o l n e u d e l e ž b e v n a š e m razvoju . Boj za uvel javi tev knj ige j e 
o b e n e m tudi boj za d r u ž b e n i n a p r e d e k . 

»Veliki finale 
na Koroškem« 

Pododbor I. SPUB Toneta 
Tomšiča Velenje priporoča vsem 
bralcem, zlasti pa še bivšim bor-
cem 14. divizije, ki so se ude-
ležili zadnjih bojev na Koro-
škem, da kupijo knjigo pisca 
Francija Strleta z naslovom VE-
LIKI FINALE NA KORO-
ŠKEM. Knjigo lahko dobijo za 
160 din pri Občinskem odboru 
združenja borcev NOV Velenje 
ali pri Slavku Brglezu pri Skup-
ščini občine Velenje. 

štirih let in Anton Mravljak. 32, iz 
Velenja - štiri mesece zapora pogoj-
no za dobo treh l e t Mladoletni"M. 
A iz Krvine pri Lučah je bil obsojen 
na štiri leta in šest mesecev mlado-
letniškega zapora. Ker pa je bil sep-
tembra letos obsojen že na leto mla-
doletniškega zapora, je dobil zdaj 
enotno kazen pet let mladoletni-
škega zapora. 

Senat je še sprejel sklep, da se do 
pravnomočnosti sodbe podaljša pri-
por za Antona Krebla, l ranca Pusni-
ka in Edvarda Melavca, odredil pa je 
pripor še za Staneta Martinčiča, 
Marjana Popraska, Ludvika Vrhov-
ni ka in M. A. 

F. K. 

Poživiti ZK 
v krajevnih 
skupnostih 

Tako oblikovane svete zveze 
komunistov, kot ga imajo v kra-
jevni skupnosti Stara vas v Ve-
lenju, mora jo ustanoviti tudi v 
drugih krajevnih skupnostih, 
kjer so za to pogoji. 

Na torkovi seji medobčinske-
ga sveta ZKS za celjsko območje 
so v glavni točki dnevnega reda 
spregovorili o organiziranosti 
zveze komunistov, predvsem pa 
o ustanavljanju svetov ZK v kra-
jevnih skupnostih ter tovarniških 
komitejev v organizacijah zdru-
ženega dela. Nova organiziranost 
je potrebna zato, da se doseže še 
večja učinkovi tost zveze komu-
nistov. 

Na celjskem območju so šele 
v redkih krajevnih skupnostih 
ustanovili svete zveze komuni-
stov, pa še tam, kjer so jih usta-
novili, niso vsi sestavljeni tako, 
kot bi morali biti. Eden dobrih 
svetov, ki bi lahko bil za vzgled 
drugim, je tudi v krajevni slcup-
nosti Stara vas v Velenju. Treba 
se je namreč zavedati, da itforajo 
sveti ZK usmerjati delo vseh ko-
munistov v krajevni skupnosti, 
pa čeprav so povezani v osnov-
nih organizacijah drugod. 

Na seji so tudi sklenili, da mo-
rajo v vseh organizacijah združe-
nega dela, kjer so vse temeljne 
organizacije v isti občini, ustano-
viti tovarniške kofhiteje, sicer pa 
sve te Z K. 

F. K. 

Prejšnji teden v četr tek so imeli dijaki RŠC tr ibuno, na katero 
so povabili predstavnike občinske skupščine, izvršnega sveta, 
družbenopoli t ičnih organizacij in nekaterih samoupravnih interes-
nih skupnosti . Tribune pa so se udeležili predsednik izvršnega 
sveta Franjo Kljun, podpredsednik izvršnega sveta Lado Zakošek 
in sekretar OK SZDL Tone Šeliga. Pogovor je potekal o 
družbenem planu do leta 1980, o programih in realizaciji 
nekaterih SIS, o konceptu usmerjenega izobraževanja, o medob-
činskem sodelovanju in drugih problemih, ki zanimajo tudi 
mlade. Na koncu so prisotni mladinci poudarili, da si tudi v 
prihodnje želijo podobnih razgovorov. 

Obrambni dan RŠC 
Danes so na RŠC organizirali obrambno športni dan s 

komemoraci jo pri spomeniku padlim borcem na Graški gori. Tak 
dan so na RSC prejšnja leta že imeli, vendar pa še nikoli v takšni 
obliki kot letos. 

Pod geslom: Padli ste, da bi mi živeli srečno, so se danes učenci 
in dijaki RŠC, razdeljeni v tri brigade, po različnih poteh napotili 
k zbirnemu mestu pri spomeniku padlim part izanom na Graški 
gori. Popolnoma vojaško organizirani - vsi udeleženci pohoda so 
dobili celo poziv, s katerim so se jevili v enoto - bodo svečano 
počastili spomin na padle borce 14. divizije. Razdeljeni v 
Bračičevo, Tomšičevo in Šercetjevo brigado so mladi iz RŠC 
formirali mladinsko 14. divizijo in tudi tako poudarili velik 
pomen herojskega pohoda divizije na.Štajersko. 

Po komemorativni svečanosti ob spomeniku in polaganju 
zimzelenih vejic na gomilo bodo zaplesali kozaraško kolo in se v 
koloni vrnili domov. 

• DOGOVOR O NADALJNJEM DELU 
V sredo popoldne so se sešli na razširjeno sejo člani odbora 

aktivistov Osvobodilne fronte šaleško-mislinjskega okrožja. Oce-
nili so tretje srečanje aktivistov Osvobodilne f ron te , ki je bilo v 
Kotah 3. oktobra , in se pogovorili o nadal jnjem delu odbora . 

S. 

• ČLANI ZVEZNEGA ODBORA 
UPOKOJENCEV 

V torek so obiskali Velenje člani zveznega odbora upokojencev 
Jugoslavije. Sekretar socialistične zveze delovnega ljudstva Tone 
Šeliga in načelnik davčne uprave skupščine občine Velenje Ferdo 
Kukovee sta jih seznanila z gospodarskim položajem naše občine. 
Člane zveznega odbora upokojencev Jugoslavije je najbolj zani-
malo, kako rešujemo v naši občini vprašanja upokojencev. 

T. 

• PIONIRJI POMAGAJO 
Učenka osnovne šole Karel Des tovnik-Kajuh v Šoštanju 

Brigita Starič nam je sporočila, da je tudi pionirje na tej osnovni 
šoli zelo pretresla novica o potresu v Posočju. Slišali so, kako so 
vsi pomagali po svojih močeh. Tudi oni so se odločili , da zbero 
nekaj denarja: Piše, da je njihov razred prispeval malo, vendar pa 
upajo, da bo tudi njihov denar prizadetemu prebivalstvu v 
pomoč . Denar, ki so ga pionirji na osnovni šoli Karla Destovnika 
- Kajuha zbrali, so odposlali pionirskemu odredu osnovne šole v 
Breginju. 

M.T. 

„NAŠ ČAS" , glasilo Socialistič-
ne zveze delovnega ljudstva, iz-
daja Center za informiranje, pro-
pagando in založništvo Velenje 
- „Naš čas" je bil ustanovljen I . 
maja 1965; do 1. januarja 1973 
je izhajal kot štirinajstdnevnik 
„Šaleški rudar" , kot tednik pa 
izhaja „Naš čas" od 1. januarja 
1973 naprej. 
Urejajo: Marijan Lipovšek (di-
rektor in glavni urednik), Stane 
Vovk (v.d. odgovornega ured-
nika), Mila Tamše, Boris Za-
košek in Franci Mazovec (teh-
nični urednik). 
Izhaja ob petkih - Uredništvo in 
uprava (63320) Velenje, Titov 
trg 2, poštni predal 89, telefon 
(063) 850 087 - Brzojavni na-
slov: Informativni center Ve-
lenje - Žiro račun pri SDK 
Velenje 52800 - 601 - 21420 
- Cena posameznega izvoda 3 
dinarje, letna naročnina 120 di-
naijev, za inozemstvo 250 di-
narjev - Tiska ČTP „Pravica-
Dnevnik" Ljubljana - Za „Naš 
čas" se po mnenju Sekretariata 
Izvršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije številka 421 - 1 / 7 2 
od 8. februarja 1974 ne plačuje 
t emel jnega davka od prometa 
proizvodov - Nenaročenih ro-
kopisov in fotografi j ne vračamo 
- Poštnina plačana na pošti 
63000 Celje 
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dijakov RŠC 

N a 7 2 l e t in s e d e m m e s e c e v zapora ter d e n a r n o k a z e n 2 5 7 t i s o č 
din je bf lo obsojenih 2 0 oseb, ki s o bile o b t o ž e n e vrste kaznivih 
dejanj na š k o d o tovarne Gorenje iz Velenja . V torek o p o l d n e s e j e 
n a m r e č na o k r o ž n e m sod i šču v Celju k o n č a l a do lgotrajna razprava 
in vel iki senat, ki m u je predsedoval s o d n i k Alojz V id ic , je izrekel 
s o d b e , ki za sedaj še n i so p r a v n o m o č n e . 

Š m a r t n e m ob Paki, delavec, je 
Franc Pušnik, 3 5 , iz Mislinje, 

vodja bele tehnike v „ T " niar-
ketu v Ve len ju , je bil za v r s t o 
kaznivih dejanj obso jen na 
enajst l e t s trogega zapora ter na 
denarno kazen 55 t i soč din. 
A n t o n Krebl, 3 4 , iz Šenti l ja, de-
lavec v Gorenju , je bil zaradi 
kaznivih dejanj obsojen na 
devet l e t strogega zapora ter na 
d e n a r n o kazen 2 0 t i soč din. 
Edvard Melavec , 3 9 , zasebni 
av toprevozn ik iz Mozirja je bil 
obso jen na s e d e m l e t s trogega 
zapora in 4 0 t i soč din denarne 
kazni. Stanislav M a r t i n č i č , 27. 
iz Ljubljane, v o z n i k pri Inter-
evropi , je bil o b s o j e n na s e d e m 
l e t strogega zapora ter d e n a r n o 
kazen 25 t i s o č din. Marjan Po-
prask, 2 3 , iz Skornega pri 

bil s p o z n a n za krivega in obso -
jen na pet l e t s trogega zapora in 
2 0 tisoč din denarne kazni. N a 
p e t l e t s trogega zapora je bil ob-
sojen tudi Ludvik Vrhovn ik , 
3 5 , iz S lovenj Gradca, ključav-
n ičar v Gorenju. Plačati m o r a 
tudi 2 0 t i soč din denarne kazni , 
Mihael Naht igal , 29 , iz Ve lenja , 
šo fer v Gorenju , je bil obso jen 
n a e n o t n o kazen štiri le ta stro-
gega zapora ter 1 0 t i soč din ma-
terialne kazni , Alojzu R o b n i k u , 
3 7 , iz Podkraja pri Velenju, 
vozn iku pri T e h n o m e r c a t o r j u je 
sod i šče i zrek lo kazen tri l e ta in 
šes t m e s e c e v strogega zapora ter 
6 5 0 0 din. Na tri l e ta in šest 
m e s e c e v strogega zapora je bil 
pbsojen tudi Ivan Grazer, 3 9 , iz 
Šoš tanja , sk lad i ščn ik v T G O 
Gorenje . Plačati m o r a tudi 10 
t i soč din denarne kazni. 

Jože Zalig, 23, iz Rečice ob Paki, 
viličar, je bil obsojen na tri leta stro-
gega zapora in 5 tisoč din, Stanislav 
Rakun, 25, iz Ljubnega, avtomeha-
nik v Gorenju, pa na dve leti in 
osem mesecev strogega zapora in 10 
tisoč din denarne kazni. Gradimiru 
Stojilkoviču, 29, iz Velenja, skla-
diščniku, je sodišče izreklo kazen 
leto in šest mesecev strogega zapora 
in 5 tisoč din, Janezu Kodri£u, 26, 
iz Apuhljal pri Ptuju, vozniku, pa 
leto in tri mesece ter 8 tisoč dena r 
ne kazni. Zlatku Vitancu, 37, iz 
Šmatevža pri Gomilskem je sodišče 
prisodilo le to in šest mesecev stro-
gega zapora in 6 tisoč din kazni 

Janez Brezovnik, 25, iz Dolsuha 
pri Rečici ob Savinji, viličar, in Jože 
Melavec, 40 , k avtoprevoznik iz Zg. 
Pobrezja pri Nazarju, sta bila obso-
jena na po le to zapora pogojno za 
dobo treh oziroma štirih l e t Na po-
gojne kazni so bili obsojeni še Zlat-
ko Lesjak, 23, iz Rogaške Slatine, 
voznik pri Interevropi - 10 mesecev 
za dobo treh let, Jože Glušič, 45 , iz 
Velenja - šest mesecev za dobo 

8 5 - o d s t o t k o v pro izvodnje za 
prihodnje l e t o , kar daje T G O 
Gorenje kar je n a d pr ičako-
vanjem. T a k o imajo ve lenjske 
tovarne Gorenja prodane že 
8 5 - o d s t o t k o v pro izvodnje za 
prihodnje l e t o . kar daje dovol j 
garancije, da b o m o l a h k o pri-
hodnje l e t o bolj n e m o t e n o po-
slovali k o t l e tos . 

Čeprav m o r a m o še p o d r o b n o 
oceni t i prvo razstavo , l a h k o že 
sedaj r e č e m , da je t a k o glede na 
z a k o n o z d r u ž e n e m delu k o t 
tudi glede na uveljavljene od-
n o s e v reprodukci jski ce lot i 
DOM • t o i z r e d n o p o s r e č e n a 
ob l ika , kjer ne gre s a m o za 
t rgovsko-pos lovne s t ike , a m p a k 
tudi za ustvarjanje s t ikov de-
lavcev iz p r o i z v o d n j e , in pro-
meta — skratka vseh obl ik trgo-
vanja ." S. V O V K 

Delegacija * 
stranke BAAS na 
obisku v Gorenju 

V okviru sode lovanja m e d Z v e z o k o m u n i s t o v Jugoslavije 
in s t ranko B A A S iz Iraka j e bila m e d 2 4 . in 2 7 . o k t o b r o m na 
o b i s k u v naši državi skup ina d i p l o m a n t o v partijske šole te 
s tranke iz Iraka. 

V p o n e d e l j e k so gostje iz Iraka obiskal i tudi T G O Gorenje 
Ve l en je , kjer j ih j e najprej pozdravi l sekretar tovarniške 
k o n f e r e n c e Z K Janez M i k l a v č i č . P o o g l e d u proizvodnje 
š t ed i ln ikov in h lad i ln ikov s o se č lani de legaci je sešli na 
p o g o v o r e s predstavniki Gorenja . 

Predstavniki Gorenja so j ih najprej seznani l i z razvojem 
d e l o v n e organizaci je , gos te pa so še posebe j zanimali 
de legatski o d n o s i , soc ia lna po l i t ika , d r u ž b e n o p o l i t i č n o iz-
obraževanje in k a k o j e organizirana d e l o v n a o z i r o m a sestav-
ljena organizacija združenega dela Gorenje . Člani delegacije 
iz Iraka pa s o predstavnike Gorenja m e d drug im seznanil i s 
p r o g r a m o m partijske š o l e , k a t e r o s o pravkar k o n č a l i . 

Š.V. 

Avgust JERINA, pomočnik generalnega direktorja sozda Gorenje, posebej za »NAŠ ČAS« 

V s o b o t o s o v R d e č i dvorani 
v Ve len ju zaprli prvo komerc ia l -
n o razstavo i z d e l k o v ses tav l jene 
organizacije združenega dela 
Gorenje . O u s p e h u te razstave 
n a m j e p o m o č n i k generalnega 
d i rek to i ja S O Z D Gorenje Av-
gust Jeriha povedal nas lednje: 

„Poudari t i m o r a m , da je raz-
stava i z r e d n o uspela . Njena p o -
glavitna z n a č i l n o s t j e , da se je 
na njej s r e č a l o v e č k o t 4 0 0 0 
p o s l o v n i h partnerjev iz Jugosla-
vije in tuj ine , ki s o na kraju 
s a m e m izmenjal i izkušnje t^r se 
seznani l i z vsemi fazami proiz-
vodnje in prodaje . I zredno zani-
manje , ki so ga pokazal i vsi 
pos lovn i partnerji za naše iz-
de lke , b o o m o g o č i l o Gorenju v 
pr ihodnje lažje nas topanje na 
c e l o t n e m d o m a č e m pa tudi tu-
j e m trgu. 

V č a s u , k o je bila razstava 
odpr ta , s m o sklenili za pri-
b l i ž n o 2 , 5 milijarde dinarjev po-
g o d b s a m o za prodajo i z d e l k o v 
T G O Gorenje , kar je nad priča-
k o v a n j e m . T a k o imajo velenjske 
tovarne Gorenja prodane že 

Avgust Jeriha 

# V PONEDELJEK, 25. OKTOBRA: 

NAD 4 . 0 0 0 OBISKOVALCEV NA 1. KOMERCIALNI RAZSTAVI 

Socialistična zveza delov-
nega ljudstva Jugoslavije je 
pokrenila široko družbeno 
akcijo, ki naj ima za posle-
dico krajše in seveda veliko 
bolj učinkovite sestanke. 

Vendar je pri tem potreb-
no pristaviti, da ne gre za to, 
da bi postavili pred dilemo, 
ali sestanki ali ne. Sestanek 
je zanesljivo lahko uspešna 
in učinkovita metoda druž-
benopolitičnega dela, vendar 
le pod nekaterimi pogoji. 

Najprej mora biti dobro 
pripravljen, pri čemer seveda 
ne mislimo na bolj ali manj 
lepa vabila, obvezno kavico 
ali sok, pač pa na vsebino. 
In se dogaja, da je slednja v 


